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Z A P I S N I K 
sa 14. redovne sjednice Općinskog vijeća Maglaj 

održane dana 31.03.2022. godine u 9:00 sati u  Sali Općinskog vijeća 
JU Dom kulture «Edhem Mulabdić» Maglaj 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prije samog početka sjednice ja ću vas informisati evo o 
ovome o čemu je Kolegij raspravljao. Dakle materijal koji vam je dostavljen, a prije nego pređemo 
na formalni ovaj dio sjednice. Materijal koji vam je dostavljen, znači tiče se OIK-a, još jedna 
napomena za sve, da mi ne možemo ništa uraditi bez saglasnosti CIK-a. Dakle kompletne 
procedure koje budu provedene bit će uz odobrenja i saglasnost CIK-a, što je jasno napisano i u 
odlukama, tako da će samo biti zaključak proširen i Kolegij je saglasan da ovo ide ovako u okviru 
ove 10.tačke Dnevnog reda. O Dnevnom redu ćemo, bio je još jedan prijedlog za proširenje 
Dnevnog reda još jedne tačke o kojima će pretpostavljam biti diskusije na usvajanju Dnevnog reda, 
ali materijala nemamo, ne znam apsolutno o čemu se radi, te je Kolegij stava da evo neka se 
raspravlja u okviru Dnevnog reda, ali materijale nemamo, ali ne možemo iznositi stavove. To je 
dakle stav Kolegija, a sada možemo preći na formalni dio sjednice. Gdje mi je još i protokol.  
Na osnovu člana 59. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj, zaključaka Kolegija od  
24.03.2022.godine, te Programa rada Općinskog vijeća za 2022. godinu, otvaram 14. redovnu 
sjednicu Općinskog vijeća. 
 
Na današnju sjednicu pozvani su vijećnici iz parlamentarnih političkih stranaka: SDP, SDA,   
A-SDA, DF, HDZ BIH i samostalni vijećnici Elvir Vehabović i Mustafa Bešić. 
 
Poziv na sjednicu  dostavljeni su OSCE terenskom uredu u Travnik, te sredstvima informisanja 
koji prate rad današnje sjednice Općinskog vijeća. 
 
Pozvan je Načelnik općine, rukovodioci općinskih Službi, Općinska pravobraniteljica, kao i 
predstavnici čiji materijali će biti razmatrani na današnjoj sjednici Općinskog vijeća. 
 
Na sjednicu su pozvani i  zastupnik u Domu naroda gospodin Jasminko Kapić, te zastupnica u 
Skupštini ZDK gospođa Emira Drnda-Čičeklić. 
 
Sve vas srdačno pozdravljam i pozivam da svako na sebi svojstven način, odamo dužnu počast 
onima koji su svoje živote ugradili u zemlju, domovinu nam Bosnu i Hercegovinu i svim žrtvama 
rata. 
 
Zamolila bih predstavnika Službe Općinskog načelnika i Općinskog vijeća da prozivkom vijećnika 
utvrdimo broj vijećnika na 14. redovnoj sjednici Općinskog vijeća.  Prisutna su 24 vijećnika, 
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Vijećnik Šehić Senad je odsutan iz opravdanih razloga i najavljen je njegov izostanak na današnjoj 
sjednici. Konstatujem da Općinsko vijeće može punovažno radti i odlučivati i donositi Odluke, 
zakljuke i Rješenja čime je ispoštovan član 88. Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj. Prije 
nego pređemo na Zapisnik, imam obavezu da izvijestim Vijeće da u nastavku našeg rada, dakle u 
ovom sazivu Općinskog vijeća predsjednik Kluba SDA biti gospodin Maid Suljaković, a njegov 
zamjenik Edin Osmić. A  na današnjoj sjednici, samo će u svojstvu predsjednika Kluba nastupati 
gospodin Firuz Galijašević. Prelazimo na Zapisnik od predhodne sjednice, izvršit ćemo 
verifikaciju Zapisnika sa 13.redovne sjednice. Da li ima primjedbi na Zapisnik? Nema. Ko je za 
verifikaciju Zapisnika sa predhodne sjednice. Ima li neko protiv? Uzdržan ? Konstatujem da smo 
jednoglasno verificirali Zapisnik sa predhodne sjednice.  
Nakon toga prelazimo na diskusiju po Dnevnom redu. Da li ima nekih prijedloga, sugestija na 
Dnevni red. Evo gospodin Vehabović, pa Fermić, onda Delić. 
Vijećnik Elvir Vehabović, dobar dan prije svega. Na osnovu člana 64. Poslovnika o radu gdje 
rade stav 2. izuzetno zahtjev za izmjenom prijedloga Dnevnog reda redovne sjednice može biti 
podnesen od strane vijećnika, Kluba vijećnika, Općinskog načelnika i ovlaštenog predstavnika 
Općinskih organa izvršne vlasti na samoj sjednici Općinskog vijeća. Predlažem dodavanje tačke 
Dnevnog reda Informacija o stanju u JU Dom zdravlja Maglaj. S obzirom da imamo problematiku, 
ne samo zbog populane moje ostavke nego i zbog toga što Upravni odbor ne održava svoje 
sjednice i dovodi u pitanje funkcionisanje samog rada JU Dom zdravlja Maglaj. Znači nije u 
pitanju Elvir Vehabović nego funkcionisanje ustanove, jer su nam blokirani neki procesi 
neophodni za rast ustanove. U članu 54. Zakona o zdravstvenoj zaštiti kaže da je osnivač 
zdravstvenih ustanova u vlasništu Općine, Općinskog vijeća, pa vas ja kao osnivača želim 
upoznati.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo, gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, srdačan pozdrav takođe i od mene i evo želim uspješan rad mislim 
danas zaista značajne važne sjednice Općinskog vijeća i po tačkama i po evo atmosferi koja je i 
krenula na samom početku. Ja bih zapravo predložio da skinemo s Dnevnog reda tačku 14.,16. i 
17. da skinemo 14. Prijedlog Odluke o pristupanju izmjenama Regulacionog plana Omerdino Polje 
po zahtjevu Olujić, 16. Prijedlog Odluke o prijevremenom ustupanju objekta Delibegov Han 
Medžlisu IZ Maglaj i 17. a i b da ne čitam Odluka o davanju saglasnosti za uspostavu…. Znači da 
se skinu s Dnevnog reda do naredne sjednice Općinskog vijeća, kada bismo imali uz ove materijale 
na toj istoj sjednici kvalitetna obrazloženja ovih Odluka sa svim elementima koja moraju biti u tim 
Odlukama u skladu sa propisima kao i pisane, cjelovite i potpune informacije. Dakle, kao prateće 
dokumente za svaku od ovih tačaka sa svim potrebnim detaljima za donošenje tako bitnih odluka. 
To se naravno traži od predlagača kako bi i Općinsko vijeće, evo moglo kvalitetno zauzeti i svoje 
stavove, odnosno donijeti odgovarajuće odluke. Obrazloženje kratak je rok koji je prošao od dana 
dobijanja materijala do daanašnjeg dana, odlučivanja praktično pet dana. To je apsolutno 
nedovoljno za pripremu. Tačka 14. Regulacioni plan gradska toplana Maglaj na biomasu iz 
2011.godine, šta je sa tim Regulacionim planom , odnosno šta je sa toplanom. U dokumentaciju je 
uloženo više… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hajte sad samo za Dnevni red. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, za Dnevni red ja diskutujem i imam pravo onoliko koliko mi po 
Poslovniku.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa dobro, al ulazimo u detalje. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, molim Vas da me ne prekidate, moja prava…kao Vijeće nismo 
diskutovali o tome. Pitao sam prošle godine šta je s tim, da li ćemo morati mijenjati Regulacioni 
plan na Omerdinom Polju. Evo sada se pokušava sada to parcijalno riješiti. Nemamo nikakvih 
informacija o kako idu aktivnosti kada je u pitanju znači proces Projekat centralnog grijanja. Na 
web stranici Češke ambasade sam pročitao da ono što oni rade, što pomažu u realizaciji projekta 
kraj kako oni predviđaju će biti u novembru 2022.godine. Mi dakle ne znamo. Za tačku 16. imamo 
nedovoljno informacija i podataka, ima netačnih podataka u ovom Prijedlogu Odluke o vraćanju, 
prijevremenom ustupanju Delibegovog Hana. Naime iz 2012. i 2013.godine prema zvaničnim 
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aktima finansirano je preko 350.000.,00 KM u restauraciju Delibegovog Hana kroz Budžet 
Općine, kroz kapitalne izdatke nabavka građevina. Dalje imamo putem društvenih mreža 
informaciju da je izvršen povrat ispod Borika gore IZ. Da li je to trebalo da dođe na Općinsko 
vijeće, da li kroz informaciju, da li kroz određenu Odluku mislim da je bila potrebna neka 
informacija, jer negdje se to zemljište knjižilo i negdje će se isknjižiti i mislim da o imovini jedino 
i samo odlučuje Općinsko vijeće. Dakle treba nam jedna kvalitetna informacija i zbog toga da 
vidimo onaj šta je inače sa vakufskim zemljištem na gradskom građevinskom zemljištu. Dakle ta 
nam informacija treba. Za tačku 17. evo vrlo kratko šta je sa ostalim područjima za koja su u 
Strategiji razvoja Općine Maglaj, Strategiji razvoja turizma stoji da će se tražiti status prirodnih 
pejzaža i zaštičenih područja kao npr. izletište Bistrica, Aleja platana, Ošve, Duva itd. Samo da 
pomenem da smo putem medija saznali da je Sindikat šumarstva firma Natron-Hayat, Ministarstvo 
šumarstva, ŠPD  prije sedam dana energično tražilo da budu uključeni u izradu projekta 
proglašenja ovog područja gdje su upozorili da bi površno i paušalno donošenje takvih odluka od 
strane svih nivoa vlasti, dakle ne samo od Vijeća moglo da uzrokuje smanjenje broja zaposlenih i 
drastičan pad prihoda, odnosno proizvodnje, odnosno poslovanja velikog broja firmi u ZDK.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala i gospodin Delić. 
Vijećnik Fikret Delić, poštovana predsjedavajuća, dopredsjedavajuća, kolege vijećnici, uvaženi 
gospodine načelniče i ostali gosti, ja vas sve srdačno selamim i pozdravljam. Što se tiče Dnevnog 
reda ove sjednice, ja imam jednu dopunu ovdje samo što se tiče ima informacija o radu boračkih 
udruženja sa finansijskim izvještajem o utrošku sredstava. Ja predlažem samo da se razdvoji 
informacija i izvještaj.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pauza za zahtjev predsjednika Kluba SDA.  Možete li 
molim vas zauzeti svoja mjesta.  
Nakon održane sjednice Kolegija po pitanju proširenja odnosno korekcija Dnevnog reda iznijet ću 
vam u skladu sa članom 63. Poslovnika dakle iznijet ću vam stav Kolegija. Kolegij nije prihvatio 
proširenje Dnevnog reda niti korekciju koja je došla u prijedlogu osim u dijelu proširenja zaključka 
unutar 10.tačke Dnevnog reda vezano za ove dvije Odluke koje se tiču OIK-a. Što se tiče stava 
vijećnika Vehabovića dakle za neku od narednih  sjednica može se nastupiti sa materijalom prema 
Vijeću pa da vidimo o čemu se tu radi i to je. Dakle na osnovu stava Kolegija pročitat ću Prijedlog 
za današnju sjednicu Općinskog vijeća. 
 

DNEVNI RED 

1. Odluka o usvajanju godišnjeg obračuna Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za 2021.godinu; 
2. Izvještaj o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-31.12.2021.godine; 
3. Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01. – 31.12.2021.godine; 
4. Periodični finansijski izvještaj Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-

31.12.2021. godine - informacija; 
5. Nacrt Programa utroška sredstava - poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 

2022.godinu; 
6. a)Plan i program rada JP Veterinarska stanica za 2022.godinu; 

            b)Izvještaj o radu JP Veterinarska stanica Maglaj; 
7. Izvještaj o radu JP KJD Maglaj; 
8. Davanje prethodne saglasnosti Skupštini KJD doo Maglaj na: 

a)Odluku o dopunama Statuta Komunalnog javnog društva doo Maglaj, broj:01-1023-1-
7/21, 01-1023-1-7-1/21(prečišćen tekst); 
b)Odluku o proširenju djelatnosti Komunalnog javnog društva doo Maglaj u unutrašnjem 
prometu; 
c)Odluku o izmjenama Odluke o dopunama Statuta Komunalnog javnog društva doo 
Maglaj, broj:01-1023-1-7/21; 

9. a) Izvještaj o radu Općinske izborne komisije Maglaj za 2021.godinu; 
b)Program rada Općinske izborne komisije Maglaj za 2022.godinu; 
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10. Usklađivanje broja članova Općinske izborne komisije Maglaj; 
11. Odluka o visini naknade članovima Općinske izborne komisije Maglaj za 2022.godinu; 
12. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Centar Maglaj-

sjeverni dio" po zahtjevu "Alu Wood Inžinjering" d.o.o. Maglaj; 
13. Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Kosova" po 

zahtjevu "Džino Petrol" d.o.o. Maglaj; 
14. Prijedlog Odluke o pristupanju izmjeni Regulacionog plana „Omerdino polje“ po zahtjevu 

Damir Olujić; 
15. Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina - Hrnjić Minadir,  Mulaomerović Melisa i Općina 

Maglaj; 
16. Prijedlog Odluke o prijevremenom ustupanju objekta Delibegov Han Medžlisu IZ Maglaj; 
17. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za uspostavu zaštićenih područja prirode u općini 

Maglaj: 
a) pećina Mokra Megara u Donjem Rakovcu;   
b) područje planinskog vrha Matinski vis na području mjesne zajednice Čobe iKopice; 

18. Izvještaj o upravnom rješavanju i provedenim upravnim postupcima jedinstvenog  organa 
uprave Općine Maglaj za 2021.godinu; 

19. Informacija o radu boračkih udruženja sa finansijskim izvještajem o utrošku sredstava  
dodjeljenih iz Budžeta Općine Maglaj za 2021.godinu, sa planom i programom  rada za  
2022.godinu; 

20. Informacija o stanju javnog reda i mira i bezbjednosti saobraćaja na području općine  
Maglaj za 2021. godinu; 

21. Informacija o provedenoj obaveznoj preventivnoj sistematskoj deratizaciji na području  
općine Maglaj – jesenja faza; 

22. a)Izvještaj o radu Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2021.godinu; 
b)Program rada Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2022.godinu; 

23. a)Izvještaj o radu Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za period 01.01.-  
31.12.2021.godine; 

            b)Plan rada Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za 2022.godinu. 
 

      Vijećnička pitanja i inicijative. 
 
Ko je za usvajanje Dnevnog reda? 
 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, Maid Suljaković, Jasmin Begić, Eldis Kusur,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović, Safet Jašić( SDA), Hajrudin Fermić (DF) 
U sali za vrijeme glasanja nije prisutan Elvir Vehabović (samostalni vijećnik).  
Zašto se niste javili prije nego što smo ovo izglasavali. Hajte obratite se, ne vidim po kojoj 
tački…da malo vežemo stvari i da radimo po Dnevnom redu. 
Vijećnik Adis Abdurahmanović, stav  Kluba SDA za 14. redovnu sjednicu Općinskog vijeća. Na 
osnovu Poslovnika o radu, člana 62.stav 1. koji glasi:“ Poziv za sjednicu Općinskog vijeća upućuje 
se najmanje sedam dana prije održavanja sjednice vijećnicima, Općinskom načelniku, 
rukovodiocima Općinskih službi za upravu i ostalim učesnicima u sjednici. Skupa sa prijedlogom 
Dnevnog reda i materijalima o pojedinim tačkama Dnevnog reda. Iz sjednice u sjednicu postala je 
praksa da materijal dobivamo parcijalno pa nam se desi da materijal za pojedine tačke kao za ovu 
tačku dobijemo dva dana pred samu sjednicu. Nadovezujem se i na kolegu Fermića koji je 
napomenuo na samoj sjednici istu stvar. Pored toga postala je praksa da se pojedine tačke uvrste na 
Dnevni red na samoj sjednici. Samim time smo kao Klub spriječeni da se kvalitetno pripremimo za 
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sjednice Općinskog vijeća. Zbog kršenja Poslovnika o radu. Član 62.stav 1. u nadi da se u 
narednom periodu ovakve stvari neće ponavljati, Klub SDA na današnjoj sjednici neće učestvovati 
u izglasavanju. Hvala.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, na osnovu ovoga što ste vi iznijeli, ja ću vas samo 
podsjetiti na član 64.Poslovnika o radu Općinskog vijeća Maglaj koji kaže: zahtjevi za izmjenu 
prijedloga Dnevnog reda redovne sjednice dostavljaju se Kolegiju u pisanoj formi i sa 
obrazloženjem najkasnije tri dana prije održavanja sjednice. Izuzetno zahtjev za izmjenom 
Dnevnog reda redovne sjednice može biti podnesen od strane vijećnika itd.itd.na samoj sjednici 
Općinskog vijeća. Počinjemo s radom. 
 
AD 1. Odluka o usvajanju godišnjeg obračuna Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za 

2021.godinu 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na prvu tačku  Dnevnog reda. Na samom 
Kolegiju dogovorili smo se da nam gospođa Hadžiedhemović-Grahić iznese stav o prve četiri 
tačke Dnevnog reda, a naša diskusija može se voditi na isti način. Samo izglasavanje teći će tačka 
po tačka. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić, na samom početku, ja ću  sve da vas srdačno pozdravim i 
poselamim. Nadam se da ćemo sjednicu okončati u najboljem mogućem redu. Ja sam već 
razgovarala kad smo predstavljali na samom Kolegiju, ja sam zamolila da izvještavam o sve četiri 
tačke, obzirom da je tematika ista. Znači odnosi se na isti obračunski period, a to se tiče 01.01.-
31.12.kako ne bih ponavljala je li za svaku tačku, ali naravno vi, obzirom da ste materijale dobili, 
vi možete…ja sam tu da odgovaram na sva vaša pitanja. Sve što budete imali pitanja za bilo koju 
tačku svakako možete da postavite, a ja ću to da odgovorim. Evo ovako, obzirom da 2021.godina 
je nekako iznenadila sve nas u cijeloj državi je li, pa imamo rekordnu naplatu od strane na računu 
Uprave za indirektno oporezivanje. To nije nešto novo što ću ja iznijeti ovdje, ja sam to iznosila 
kada smo imali Izvještaj o izvršenju sa 30.06., ali isto tako su to činjenice koje su svima nama 
poznate, obzirom da se o tome jako puno piše i u medijima. Naravno nije mjerodavno porediti 
2020. i 2021.godinu obzirom na situaciju u kojoj smo se našli u toku 2020.godine…zbog toga u 
narednim slajdovima, ja sam napravila jedan presjek, kako bih vam pokazala ustvari gdje smo to 
mi kao Općina, gdje se nalazimo sa prihodima i da ustvari vidimo to kretanje pa sam uzela 2018. 
2019. koja je tada bila rekordna godina u naplati od osnivanja Uprave za indirektno oporezivanje. 
A svjesni smo svi da prihodi koji se prikupljaju putem jedinstvenog računa trezora uprave za 
indirektno oporezivanje raspoređuju se putem kantonalnog i federalnog Budžeta na jedinice 
lokalne samouprave predstavljaju ključne prihode, odnosno najvažniji prihod u funkcionisanju 
svake jedinice lokalne samouprave. Ovdje imate znači vidite ovdje u 2019.godini ovo je plan, 
znači plavo je plan,  a crveno, narančasto pardon je izvršenje. Mi iako imamo vidjeli ste tamo na 
izvršenju samog Budžeta, izvršenje prihoda za 2021.godinu Općine Maglaj je u visini prihoda i 
primitika 98,01% čini mi se. Međutim, vidite to je jako dobro izvršenje sa aspekta prihoda ali 
nemojte zaboraviti činjenicu da smo pri planiranju Budžeta obzirom na izvjesnosti, na neizvjesnost 
situacije sa korona virusom mi smanjili i sam plan Budžeta. Tako da vidite iako smo ostvarili znači 
tako izvršenje prihoda u visini 98% s druge strane još nismo dostigli nivo iz 2019.godine. Tako da 
evo to su nekako da vam približim tu sliku, da vidite kako ide ta naplata. Ja bih Adija samo 
zamolila, Adi može li na sljedeći slajd. Eh ovako u strukturi samih prihoda, ja zaista ne bih vam 
govorila o svakoj stavci pojedinačno, da ne trošim ni vaše vrijeme. Ja ću ovako se osvrnuti na neke 
ključne stvari i ključne segmente koji su uticali na realizaciju prihoda Općine Maglaj u toku 
2021.godine. to su svakako prihodi od poreza na imovinu vidjeli ste tamo da tu ključnu ulogu 
imaju prihod od, na naslijeđe od poreza na naslijeđe i darove koji je izvršen 222% u odnosu na 
plan i prihod od prometa nepokretnosti imovine, odnosno kupoprodaje. Iako vidite mi smo došli u 
2021.godini je to prihod koji prednjači što se tiče Općine Maglaj. Znači mi smo dostigli tu, jer je to 
100 % naš prihod koji se uplaćuje i nakon što porezna uprava razreže porez krajnjim korisnicima 
uplaćuje se na kantonalni Budžet, a potom se iz kantona 100 % vraća  Općini. Možemo na sljedeći, 
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također druga stavka koja mene izuzetno sa aspekta struke raduje, a to je porast prihoda od poreza 
na dohodak… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, jel može malo pažnje molim vas, Dženana je ovo stvarno 
detaljno pripremila i bilo bi lijepo da obratimo pažnju na ono što gledamo. Safete, možete li izaći 
molim Vas i razgovarati na telefon. Nemojte i da ne bude nešto i ja. Telefone pogasite, ako 
razgovarate morate se javiti izađite, dozvoljeno je nije zabranjeno da budete malo kolegijalni i 
solidarni, eto. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić, to je svakako porez od, prihod od poreza na dohodak koji ima 
evo kada poredimo 2018.-2021.godinu vidite da tu imamo skok od 200.000,00 recimo u samom 
planu, a u izvršenju imamo cirka nekih 120.000,00. Poreza…prihod od poreza na dohodak je 
svakako uzrokovan i po konačnom obračunu koji bilježi tamo rast, vidite u analitici tamo izvještaja 
koji vam je dozvoljen, pardon dostavljen, a s druge strane dolazi i do povećanja na stavci da li je 
došlo do povećanja plaća na području općine Maglaj ili do povećanja broja uposlenih, to su podaci 
koji mi još u ovom momentu ne možemo govoriti o njima, obzirom da zvanični podaci federalni i 
državni zavodi, pa i kantonalni izdaju najranije tamo sa 30.06.tako da je jako teško napraviti neku 
makro ekonomsku sliku, obzirom da nisu dostupni odnosno da nisu obrađeni podaci od viših 
instanci. Međutim, ovo su konačne stavke sa 31.12.ono što je uplaćeno u Budžet Općine Maglaj, 
odnosno raspoređeno putem kantonalnog trezora. U obrazloženju samog izvještaja o izvršenju vi 
imate tamo obrazac b 2. koji podrazumjeva prihode koji se raspoređuju putem kantonalnog trezora 
gdje vidite sve prihode koji se prikupljaju na podrčju općine Maglaj i u kojem omjeru raspoređuju  
u budžet Općine Maglaj. Naravno, tamo kao i uvijek mi nemamo nikad i nema niko podatke o 
ukupnoj bruto naplati prihoda od PDV-a. Mi dobijemo samo ono što nama sa nivoa federacije 
direktno rasporedi jedinicima lokalne samouprave i on je kao takav…naravno u Izvještaju imate ja 
svaki put to kažem imate i visinu prihoda..poreza na dobit koji iako je ostvaren na području 
jedinice lokalne samouprave je ipak 100 % kantonalni prihod. Općina od toga nema ništa. Adi ja 
bih zamolila dalje. Ja sam već rekla, je li osvrnula sam se na činjenicu da je 2021.godina rekordna 
godina u naplati prihoda putem Jedinstvenog računa  trezora ovaj uprave za indirektno 
oporezivanje. Ovdje imate podatak da su prihodi od indirektnih poreza u 2021.godini da su iznosili 
8.445.000.000,00 i veći su za 1.216.000.000,00 u odnosu na 2020.godinu. evo dole imate 
poređenje u odnosu na 2019.godinu, znači koja gdje je 2021.godina bilježi rast za 460.000.000,00 
KM . Obzirom, evo vidite i dole podatke da je Uprava za indirektno oporezivanje u 2021.godini, 
privredi vratila 1.526.000.000,00. Ti povrati odnose se većinskim dijelom na firme koje su 
izvoznici, pa imaju povrat PDV-a. Međutim, to je jako interesantan podatak i na kraju mislim, 
obzirom da smo se našli u takvoj situaciji sa korona virusom, koliko je bilo neizvjesno ionako 
općenito kako smo kao država nestabilno tržište, ovakav podatak je nešto pozitivno u svemu 
ovome. Također, imate ovdje dole tabelarno predstavljeno povrat prihoda koji su prikupljeni 
putem računa Uprave za indirektno oporezivanje kako su vraćeni i u kom omjeru su vraćeni 
federaciji, RS i Brčko Distriktu. Mi moramo vidjeli ste tamo kad sam pokazivala onaj slajd gdje su 
prihodi ostvareni prihodi od PDV-a vidjeli ste tamo da iako je rekordna globalno je 2021.na niovu 
države veća u odnosu na 2019. Međutim kod Općine Maglaj, mi još uvijek nismo dostigli prihod 
od PDV-a iz 2019.godine, zašto ? Zbog toga što stižu nas dugovi, znači stižu krediti, spoljni dug se 
povećava a automatizmom kada se prikupe sredstva od PDV-a na Jedinstveni račun trezora ona 
prvo idu za finansiranje državnih institucija, potom idu raspoređuju se na Federaciju, RS, Brčko 
Distrikt gdje se jedan dio raspoređuje Federaciji, Federacija direktno raspoređuje jedinicima 
lokalne samouprave prema koeficijentima koji su utvrđeni i formulama a dalje..jedan dio ide na taj 
vanjski dug. Evo vidite ovdje…. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dugovi Federacije, države itd ne naši dugovi samo da se 
zna. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić, ne, ne, ne naši dugovi, ne ne. Federacija se zadužuje, ali mi 
svi učestvujemo u otplati. Gore neko se zaduži da mi svi učestvujemo. Adi je li može sljedeći. Evo 
ovdje vidimo tu realizaciju prihoda od PDV-a o čemu sam ja govorila.  
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Dženana ako mogu zamoliti samo za kratku pauzu. Dakle 
način na koji je Dženana rekla..ja obzerviram sjednicu dakle i vodim računa o toku sjednice. Način 
na koji je rečeno, ja sam samo htjela radi javnosti da bude jasno da to nije dug Općine Maglaj, 
nego dug Federacije, države itd. a ne dug Općine Maglaj. Ništa drugo, tu je bila moja reakcija 
znači samo da definišemo u izjavi. …naravno dignite ruku ja ću vas prozvati i reagujte. Zašto da 
ne? Ja rukovodim sjednicom. Gospodine Vehaboviću ja rukovodim sjednicom. Pa to i 
radim…izvolite Dženana. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić, evo ovako ovdje vidite konkretno realizaciju prihoda od 
PDV-a i te uporedne pokazatelje o kojima ja govorim od 2018.-2021.godine. i vidite tu rekordnu 
2019.godinu a vidite 2021.godinu, znači mi tu kasnimo za nekih cirka 70.000,00, 80.000,00 KM  
za 2019.godinom. Evo ovako također ovdje se radi, imamo ja sam napravila uporedne pokazatelje i 
što se tiče prihoda od cesta, to su prihodi koji se ostvaruju prema šiframa, jedni se odnose na 
prihode od autocesta, jedna vrsta prihoda je prihod direkcije cesta i ovdje imate znači i plan. Ono 
što je važno reći da prihod 717114.prihodi koji pripadaju direkciji Cesta, to je novi prihod koji je 
uveden 2018.godine. zbog toga da ne bude zabune u planu je 0 jer tada nije bilo, nego je se 
izmijenila zakonska regulativa i tada je se počeo raspoređivati taj prihod prikupljen putem 
Jedinstvenog računa prema utvrđenim koeficijentima od strane federacije, počeo se raspoređivati 
na jedinice lokalne samouprave. Ovdje imate i vidite da otprilike taj prihod se kreće u tim 
nekim..nije tu bilo nekih značajniji oscilacija osim naravno evo vidite ovaj prihod žuta traka u 
2020.-toj godini a on se odnosi na prihod od putarina. Obzirom da smo imali ograničeno kretanje , 
rad od kuće, slaba je bila fluktuacija i to je razlog zašto je bilo i ovaj povrat te vrste prihoda, 
smanjen u Budžet Općine Maglaj. Evo vidite da u 2021.godini mi se polako vraćamo na taj nivo 
po tom prihodu jer još uvijek nismo dostigli 2019.godinu, ali se polako vraćamo na taj nivo. Adi 
može li sljedeći. Neporezni prihodi takođe ono što..neporezni ja sam ovako dala ovaj je li u 
ukupnom iznosu. Vi imate u  izvještaju o izvršenju detaljno razrađene sve neporezne prihode koji 
bilježe povećanje koji smanjenje ono što vas interesuje pitajte. Ovdje sam htjela da vam pokažem 
znači i tu bilježimo pad dobro je izvršenje budžeta ali konstatnta činjenica znači i Budžet je u 
stalnom planu smanjen, odnosno planiran je realno, tako da bilježimo evo još uvijek mi za nekih 
cirka 250.000,00 nam nedostaje u 2021.godini da bi dostigli nivo 2019.godine u dijelu neporeznih 
prihoda. Eh ovo je nešto o čemu ću ja kasnije govoriti. To je što se tiče prihoda. Također primitci 
vi ste u samoj analizi iskaza u obrazloženju izvještaja o izvršenju i na više mjesta u materijalima 
naznačeno je da su primitci ostvareni po osnovu prodaje ostalih sredstava u većem iznosu nego što 
je to planirano. U planu je bilo 5.000,00, ostvarenje je cirka 14.000,00, to je zato što je došlo do 
prodaje osnovnog sredstva je li ovaj pardon teretnog vozila Pinzgauer tako da je ono prodato po toj 
cijeni koja je utvrđena . Naravno proveden je postupak licitacije, prodaje vozila, tako da je to 
cijena koja je postignuta, koja je bila najviša. To je što se tiče prihoda. Naravno vi ukoliko imate 
nešto da ja sam ja možda zaboravila vi svakako pitajte. Ja bih prešla na razhode. Razhodi su 
izvršeni u visini 6.798.565,38. U dijelu razhoda ono što razhodi prate punjenje budžeta samo što ja 
vijeće želim da izvijestim da mi.. općina održava kontinuitet u izvršavanju recimo tekućih 
transfera. Različitih socijalnih davanja , transfera prema neprofitnim organizacijama, međutim 
izvršenje budžeta je li koje je nedostajalo da dostigne nivo izvršenja na razhodima da dostigne nivo 
ovaj izvršenja na prihodima jeste činjenica kod provođenja postupaka javnih nabavaki gdje smo 
imali dosta postupaka gdje su pisane žalbe. Naravno žalba je nešto što je Zakonom o javnim 
nabavkama  dozvoljeno, nakon što reaguje prvostepeni organ onda se žalbu ponuđač ima pravo da 
uputi Uredu za žalbu. Kod Ureda za žalbu Općina nema uticaj kada će ured riješiti te..pitanja po 
žabi, tako da to nekad zna stajati je li i mjesec, dva i tri. Tako da smo mi došli u situaciju sa 
određenim ugovorima gdje nismo mogli realizovati te radove zbog činjenice da su ti ugovori, da su 
ti postupci stajali na rješavanju kod Ureda za žalbu. Također da izvijestim… želim da kažem da ni 
jedan postupak nije poništen. Znači svaka žalba je riješena u korist Općine Maglaj ovaj međutim 
ali je to odugovlačilo sam proces, tako da smo došli u situaciju da nismo mogli realizovati. To su 
prvenstveno tiče možda za neke infrastrukturne radove, određena tekuća održavanja i slično. Tako 
da je to, hoću da vam samo pojasnim tu razliku izvršenja prihoda u odnosu na razhode. Također ja 
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sam u samoj analizi i u obrazloženju Izvještaja o izvršenju tamo naznačila šta je sa pozicijama gdje 
dolazi do jeli gdje je izvršenje veće u odnosu na plan. Pa evo ja ću onako kratko još jednom da 
samo pređem preko toga ovaj imamo tamo recimo situaciju gdje stručno osposobljavanje ta vrsta 
troška je Odlukom o preraspodjeli načelnik općine nakon što je resorni referent izvjestio načelnika 
da imaju zahtjevi za stručno osposobljavanje lica sa visokom stručnom spremom te je načelnik iz 
želje da im pruži to stručno osposobljavanje kako bi bili konkurentni na tržištu u skladu sa 
Zakonom o budžetima i Odlukom o izvršenju Budžeta Općine Maglaj dozvolio odnosno donio 
odluku o preraspodjeli tih sredstava te omogućio svim licima koja ispunjavaju uslove da prođu 
obuku stručnog osposobljavanja. Neki od njih su završili, neki su još uvijek tu u toku 2022.godine. 
također imamo tamo ovaj nešto veće izvršenje na transferu poljoprivrede gdje je također načelnik 
koristeci zakonske mogućnosti koje mu daje Zakon o budžetima FBiH, potom Odluka o izvršenju 
Budžeta Općine Maglaj povukao sredstva iz tekuće budžetske rezerve kako bi svi oni koji 
ostvaruju uslove, odnosno ispunjavaju kriterije prema Javnim pozivima za sufinansiranje 
postupaka poljoprivrede dobili taj poticaj bez umanjenja. Načelnik je znači htio da niko ni jedna 
vrsta poticaja ne bude umanjena, da dobiju onako u skladu sa Programom, te iz tog razloga su 
određena sredstva čini mi se, ustvari 5.000,00 KM je povućeno iz sredstava tekuće rezerve. 
Također imamo nešto veće je li Odluka o preraspodjeli naravno da se ne ponavljam u skladu sa 
zakonskom regulativom je donesena. Imamo na poziciji izgradnja ulice Srebreničkih žrtava rata 
gdje je 100.000,00 KM  finansirano sredstvima vlade federacije, a razlika je finansirana vlastitim 
sredstvima u visini 77.000,00 KM je finansirana sredstvima općine Maglaj. Desilo je se u 
momentu kada je kreiran budžet tada nije bilo izvjesno da će se desiti problemi je li kod izvođenja 
radova obzirom da se radi o infrastruktunim radovima..svi smo mi svjesni da onog momenta kad 
ase zakopa ne znamo šta je ispod. Tako da su to lica iz struke su uočila određene probleme, 
odnosno koji su se pojavili na terenu, te iz tih razloga Odlukom o preraspodjeli su određene 
pozicije umanjene a uvećana je pozicija ulice Srebreničkih žrtava rata. U materijalima svaku 
poziciju znači gdje je došlo do preraspodjele imate detaljno objašnjenu i imaju navedeni brojevi 
odluka da li se radi o Odluci o tekućoj budžetskoj rezervi ili Odlukama o prersodjeli. Ono što ja 
također želim ovdje da kažem jesu investicije Općine Maglaj sa 31.12.2021.godine.Ovo nikako da 
ne bude zabune, ovo nije ukupna imovina općine ovo su investicije sa 31.12.koje su da li su 
aktivirane ili stavljene u upotrebu ili su ostale u pripremi. Odnosno znači da nisu dovršene, da se 
rade u fazama. Vi znate, ovaj da su takvi najčešće vodovodi, kanalizacione mreže tako te neke 
stvari koje su vrlo skupi projekti koje na kraju Općina sama svakako i ne finansira nego uz pomoć 
sredstava viših nivoa vlasti. Ovdje također imate i samo sekudnu, imate i ogradu Delibegov Han, 
ona se vodi kao ograda Delibegovog Hana ovdje međutim to su sva ona ulaganja koja imate u 
materijalu, ja sada da ne govorim ne nam tačno koja je tačka, koja se tiče Odluke o prijevremenom 
ustupanju Delibegovom Hanu gdje je znači taksativno navedeno koja su to sve ulaganja izvršena i 
da se ta…to su bila sredstva koja su bila u pripremi u Općini Maglaj, koja su stavljena u upotrebu i 
ukoliko vijeće donese tu odluku, ista će se isknjižiti, a Vakufska direkcija ili Medžlis će uknjižiti 
ista prema onako je dostavljeno znači nabavnom vrijesću, ispravkom vrijednošću i sadašnjom 
vrijednošću. Eto to su razhodi…ja sam to već prešla Adi.. Eh sada govorimo o stalni9m sredstvima 
Općine Maglaj ukupnoj imovini i amortizaciji. Ovdje imate stanje stalnih sredstava znači ukupna 
imovina kapital Općine zaključno, odnosno njegovo početno stanje 01.01. je bilo 
23.000.408.625,00, provedene su određene nabavke u visini 668.883,00 ako uporedite obzirom 
znači da se svi obrasci vežu jedan za drugi vidjet ćete tamo i na izvještaju o izvršenju u kapitalnim 
izdacima , potom u periodičnim izvještajima obrazac 4. Čini mi se vidjet ćete da je upravo taj iznos 
ovaj koji se nalazi znači u zbiru druge kolone je taj iznos od 668.883,00 koliko su ukupni kapitalni 
izdaci Općine Maglaj za 2021.godinu, potom imamo razhodovanje, odnosno imamo amortizaciju i 
imamo ukupno stanje imovine Općine Maglaj sa 31.12. naravno ukoliko uporedite to sa bilansom 
stanja koji vam je dat u okviru tačke 1. vidjet ćete da su to stanja koja odgovaraju onome što stoji u 
bilansu i što je jedino ispravno i knjigovodstveno tačno. Adi ja mislim da čak i nema dalje. To je 
to. Siromašno izlaganje…eh ovako ja bih to sada ovo moje izlaganje, ja bih ukoliko nemate vi 
nekih sad trenutno pitanja da se izmaknem, ukoliko vi naravno postavite pitanje ja ću da izađem da 
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ne bih dalje dužila. Jedino ne znam što se tiče tačke 3. Tekuća budžetska rezerva da li to trebam 
dodatno obrazlagati, obzirom da je tablerano predstavljeno, ima broj odluka, koje je upućena 
odluka, koja je visina odluke eto.. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Vam Dženana, zaista prvi puta da ovako isrcpan 
izvještaj podnesen. Hvala vam, mislim da su neke stvari i nama koji nismo u struci mnogo i jasnije 
odakle dolaze sredstva ili kako dolaze u Budžet Općine Maglaj. Evo otvaram raspravu, dakle 
možemo diskutovati po sve  4, tačke Dnevnog reda. Ja vas samo molim da zbog šefice službe 
naglasite na šta se odnosi diskusija. Otvaram raspravu. Zatvaram raspravu po  ovoj tački Dnevnog 
reda. Dženana ovo je bilo baš učinkovito. Niko nema niti jedno pitanje, te prvu tačku Dnevnog 
reda stavljam na glasanje. Odluka o usvajanju godišnjeg obračuna Budžeta/Proračuna Općine 
Maglaj za 2021.godinu. Ko je za? Molim vas malo pažnje hajte, ko je za ? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, Maid Suljaković, Jasmin Begić, Eldis Kusur,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA),  
U sali za vrijeme glasanja nije prisutan Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik) i Hajrudin Fermić 
(DF). 
 
 

Z A K L J U Č A K   

 
1.1.Usvaja se Odluka o usvajanju godišnjeg obračuna Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za 
2021.godinu. 
 
 
AD – 2 Izvještaj o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-

31.12.2021.godine; 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na glasanje po drugoj tački Izvještaj o izvršenju 
Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-31.12.2021.godine. Ko je za? 
Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, Maid Suljaković, Jasmin Begić, Eldis Kusur,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA),  
U Sali za vrijeme glasanja nije prisutan Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik) i Hajrudin Fermić 
(DF). 
 

Z A K L J U Č A K  
2.1. Usvaja se Izvještaj o izvršenju Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-
31.12.2021.godine. 
 

AD – 3 Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01. – 31.12.2021.godine; 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na 3.tačku dnevnog reda a to je Izvještaj o 
izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01. – 31.12.2021.godine. Ko je za? 
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Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, Maid Suljaković, Jasmin Begić, Eldis Kusur,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA),  
U Sali za vrijeme glasanja nije prisutan Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik) i Hajrudin Fermić 
(DF). 

Z A K LJ U Č A K 

 
3.1. Usvaja se Izvještaj o izvršenju tekuće budžetske rezerve od 01.01. – 31.12.2021.godine; 
 
 
AD – 4 Periodični finansijski izvještaj Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-

31.12.2021. godine – informacija; 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Periodični finansijski izvještaj primamo k znanju kao 
informaciju, pa konstatujem da Periodični finanasijski izvještaj primamo k znanju. 
 

Z A K L J U Č A K 

 
4.1.Periodični finansijski izvještaj Budžeta/Proračuna Općine Maglaj za period 01.01.-31.12.2021. 
godine se prima k znanju. 
 

AD – 5 Nacrt Programa utroška sredstava - poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 

2022.godinu; 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na petu tačku Dnevnog reda a to je Nacrt 
Programa utroška sredstava - poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 2022.godinu. Ima li 
potrebe da uvodničar kaže nešto o ovome. U materijalu je dostavljen pregled, mislim da ne treba. 
Evo ja ću otvoriti raspravu, pa vi ako budete osjećali potrebu za nečim možete dodati nakon 
vijećnika. Otvaram raspravu. Zatvaram raspravu. Dakle, Nacrt Programa utroška sredstava - 
poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 2022.godinu uz prijedlog da se javna rasprava održi 
u roku od 20 dana, te da se materijal nađe na narednoj sjednici, stavljam na glasanje. Ko je za ? 
naravno zadužuje se služba za provođenje.  

Glasalo za; Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik), Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
Glasalo protiv; Nema. 
Glasalo uzdržanih, Maid Suljaković, Jasmin Begić, Eldis Kusur,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, 
Edin Osmić, Eldin Pehrat, Adis Abdurahmanović, Safet Jašić( SDA),  
U Sali za vrijeme glasanja nije prisutan Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik) i Hajrudin Fermić 
(DF). 

Z A K L J U Č A K  

 
5.1. Usvaja se Nacrt Programa utroška sredstava - poticaj u zapošljavanju mladih poduzetnika za 
2022.godinu; 
5.2. Da se javna rasprava održi u roku od 20 dana, te da se materijal nađe na narednoj sjednici 
Općinskog vijeća. 
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AD – 6a)Plan i program rada JP Veterinarska stanica doo Maglaj za 2022.godinu; 
 b)Izvještaj o radu JP Veterinarska stanica doo Maglaj za 2021.godine; 

 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na 6.tačku Dnevnog reda a to je a)Plan i 
program rada JP Veterinarska stanica doo Maglaj za 2022.godinu; 
 b)Izvještaj o radu JP Veterinarska stanica doo Maglaj za 2021.godine; 
u materijalu ste dobili i program rada i izvještaj. Ja otvaram raspravu po ovoj tački Dnevnog reda. 
Ukoliko bude pitanja, predstavnici preduzeća su tu te mogu dati dodatna pojašnjenja i odgovore. 
Izvolite vijećnik Begić.  
Vijećnik Jasmin Begić, ja vas sve selamim i pozdravljam. Prvi put izlazim danas za govornicu, 
tako da želim ugodan i konstruktivan rad. što se tiče Plana i programa rada Veterinarske stanice i 
Izvještaja, ja ću sastaviti to zajedno da dva puta ne izlazim i imat ću jedan konkretan prijedlog 
vezano za ovo. Prvo ću se osvrnuti na Plan i program znači. Svi ste dobili Plan i program  JU 
Veterinarska stanica Maglaj. Ono što mene kao vijećnika ovdje jako zabolilo je to da smo i prošle 
godine imali identičan izvještaj Veterinarske stanice i tako da sam ja prošle godine mislio da se to 
radilo nabrzinu, nije se imalo vremena da se uradi kvalitetnije međutim evo dobio sam identičan 
izvještaj i pravo da vam kažem ovo je vrijeđanje inteligencije nas vijećnika, ovakav izvještaj. 
Sama činjenica da je pisan velikim slovima sa kamaru pravopisnih grešaka o kojima naravno ne 
treba elaborirati to i sama činjenica na što se odnosi ovaj izvještaj je katastrofalan. Pripremajući se 
za ovu tačku dnevnog reda komunicirao sam sa vlasnicima stada sitne stoke, koji su jako 
razočarani u ovu instituciju i gdje većinu svojih zdravstvenih usluga vezano za njihove životinje 
traže pomoć iz susjednih općina što  je to automatski osipanje prihoda općine i slabljenje Općine 
Maglaj. Veterinarska..plan i program rada počinje sa javna ustanova, javno preduzeće  
Veterinarska stanica Maglaj nastavit će aktivnosti kroz zdravstvene zaštite kao i u 
predhonom…obzirom da u današenjem periodu proekle tri godine imali smo stalan trend 
smanjenja stočnog fonda itd. Neke od farmi su potpuno ugašene. Većina farmi je ugašena zbog 
neadekvatne zdravstvene zaštite, tako imamo primjer u Liješnici jednog našeg farmera kojem je 
prije mjesec dana uginulo najmanje 10-12 janjadi. Uvijek je zvao intervenciju veterinarske stanice 
međutim nikad nije ustanovljeno od čega su ta sitna stoka stradala, uginula ustvari i šta je razlog 
toga da ne dešava se to više. Isto tako što bi napomenuo za sve ove usluge uredno je bilo 
naplaćeno sve međutim nikad adekvatni računi nisu bili ispostavljeni vezano za tu uslugu. Naravno 
što se da mjesta raznim manipulacijama o kojima ja ne bih sada znači da govorim. Šta bih ja 
predložio vezano za ovu tačku dnevnog reda, znači prijedlog da se izvještaj vrati na doradu i da se 
detaljno da u njemu detaljno budu svi pokazatelji o stočnom fondu kako krupne tako i sitne 
životinje jer u ovom izvještaju i planu radu nema apsolutno nikakvih brojki vezano za stočni fond 
koji maglajska opština ima. Ja mislim da bi mi trebali imati takav jedan dokumenat ovdje sa 
decidinim brojem čak sa decidnim brojem i umrlih životinja i rođenih je li da vidimo stočni fond 
koji imamo i šta trebamo raditi na tome da stočni fond Maglaja bude veći i bolji, a isto tako da i 
zdravstvena zaštita tih životinja bude na većem nivou. Toliko.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala. Da li ima još diskutanata. Čini se da nema . Evo ne 
znam dali direktor uopće osjeća potrebu da se osvrne na ovo izlaganje. Nije bilo dakle ovaj 
konkretno pitanje ni upućeno čini mi se direktoru. Evo zaključujem raspravu po ovoj tački 
dnevnog reda. Ono što mogu samo sada reći da dam ovaj prijedlog na glasanje koji je iznio 
vijećnik Begić a to je da se izvještaj vrati na doradu uz dopunu svim ovim informacijama koje je 
iznio u okviru svoje diskusije. Ko je za ?  
Glasalo za, Jasmin Begić, Eldis Kusur (SDA) 
Protiv, nema . 
Uzdržanih, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
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Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik), Hajrudin Fermić 
(DF). 
To je to. Izvještaj o radu JP Veterinarska stanica za 2021.godinu ko je za usvajanje ovog Izveštaja. 
Hvala vam.  
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, Jasmin Begić, Eldis Kusur(SDA) 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA), Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik), 
 

Z A K L J U Č A K  

 
6.1. Usvaja sePlan i program rada JP Veterinarska stanica doo Maglaj za 2022.godinu; 
6.2.Usvaja se Izvještaj o radu JP Veterinarska stanica doo Maglaj za 2021.godine 
 

AD – 7 Izvještaj o radu JP KJD doo Maglaj 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, a to je Izvještaj 
o radu JP KJD doo Maglaj. Materijal je dostavljen u njemu su svi podaci kako se i traže. Otvaram 
raspravu po ovoj tački dnevnog reda. Nema prijavljenih za diskusiju. Zatvaram raspravu po ovoj 
tački dnevnog reda te Izvještaj o radu JP KJD d.o.o Maglaj stavljam na glasanje. Ko je za ? 

Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), 
Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik), 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Jasmin Begić, Eldis Kusur, Maid Suljaković, Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA). 
 

Z A K L J U Č A K  

 
7.1. Usvaja se Izvještaj o radu JP KJD doo Maglaj; 
7.2. Ovlašćuje se predsjedavajuća Općinskog vijeća da da saglasnost punomoćniku ispred 
državnog kapitala da na Skupštini KJD doo Maglaj glasa za Izvještaj o radu KJD doo Maglaj. 
 
AD – 8 Davanje prethodne saglasnosti Skupštini KJD doo Maglaj na: 

a)Odluku o dopunama Statuta Komunalnog javnog društva doo Maglaj, broj:01-1023-1-
7/21, 01-1023-1-7-1/21(prečišćen tekst); 
b)Odluku o proširenju djelatnosti Komunalnog javnog društva doo Maglaj u unutrašnjem 
prometu; 
c)Odluku o izmjenama Odluke o dopunama Statuta Komunalnog javnog društva doo 
Maglaj, broj:01-1023-1-7/21 
 
 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, a to je Davanje 
prethodne saglasnosti Skupštini KJD doo Maglaj na sve ove odluke da ih sada ne čitam po redu, a 
sve se zapravo tiču proširenja djelatnosti KJD. Otvaram raspravu. Samo moram dakle, ja evo kao 
predsjedavajuća predložiti prijedlog zaključka. To je ono što uvijek uradim, a to je samo sekundu. 
Dakle trebala sam to reći i za predhodnu dakle da treba ići ovlaštenje za predsjedavajuću 



13 
 

Općinskog vijeća da se da suglasnost punomoćniku ispred državnog kapitala da na Skupštini KJD 
glasa za izvještaj o radu, to je ono što nas obavezuje prema skupštini i sada ovdje također, tačka 
8.da se ovlašćuje predsjedavajuća da da ovlaštenje punomoćniku ispred državnog kapitala da na 
Skupštini KJD d.o.o. Maglaj glasa za navedene odluke. Ko je za ? 
 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), 
Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik), 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Jasmin Begić, Eldis Kusur, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA). 
 

Z A K L J U Č A K  

 
8.1.Ovlašćuje se predsjedavajuća Općinskog vijeća da da ovlaštenje punomoćniku ispred državnog 
kapitala da na Skupštini KJD doo Maglaj glasa za: 

a)Odluku o dopunama Statuta Komunalnog javnog društva doo Maglaj, broj:01-1023-1-
7/21, 01-1023-1-7-1/21(prečišćen tekst); 
b)Odluku o proširenju djelatnosti Komunalnog javnog društva doo Maglaj u unutrašnjem 
prometu; 
c)Odluku o izmjenama Odluke o dopunama Statuta Komunalnog javnog društva doo 
Maglaj, broj:01-1023-1-7/21. 

 

AD – 9a) Izvještaj o radu Općinske izborne komisije Maglaj za 2021.godinu; 

b)Program rada Općinske izborne komisije Maglaj za 2022.godinu; 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, 9)  
a)Izvještaj o radu Općinske izborne komisije Maglaj za 2021.godinu; 
b)Program rada Općinske izborne komisije Maglaj za 2022.godinu; Ja u Sali ne vidim prisutnog 
predstavnika OIK-a i nažalost ovo već postaje praksa to moram naglasiti, što nije uredu svakako i 
to je na neki način nepoštivanje ovoga tijela. Voljela bih da su malo ozbiljniji u svom radu i da 
ipak poštuju Općinsko vijeće. Ništa ja otvaram raspravu. Pa ne znam evo ja otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu po pitanju Izvještaja o radu, te stavljam na glasanje Izvještaj o radu OIK-a. Ko 
je za ? 
Glasalo za, Jasmin Begić (SDA) 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), 
Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik), Eldis Kusur, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić(SDA) 
Stavljam na glasanje Program rada. Ko je za ? 
Glasalo za, nema. 
Glasalo protiv, nema. 
Uzdržanih, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF), 
Elvir Vehabović ( samostalni vijećnik), Eldis Kusur, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin 
Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić, Jasmin Begić (SDA). 
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Z A K L J U Č A K  

9.1. Ne usvaja se Izvještaj o radu Općinske izborne komisije Maglaj za 2021.godinu; 
9.2. Ne usvaja se Program rada Općinske izborne komisije Maglaj za 2022.godinu. 
 

AD – 10 Usklađivanje broja članova Općinske izborne komisije Maglaj 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku Dnevnog reda, a zamolila bih 
vas da budete malo tihi. 10. Usklađivanje broja članova Općinske izborne komisije Maglaj. U 
materijalima vam je dostavljen zaključak, dakle vezan za usklađivanje broja članova kao i opis 
dakle onoga šta je predhodilo donošenju ovakvog zaključka. Ja vas napominjem, kasnite Armine 
već smo završili vašu tačku dnevnog reda i malo je neozbiljno zaista da evo već po ko zna koji 
puta predstavnik OIK-a ne prisustvuje dijelu rasprave o vašem radu. Dakle, vezano za ovu tačku 
dnevnog reda i ovaj zaključak opisano vam je zašto donosimo ovakav zaključak. Dakle, zašto se 
upućuje zahtjev CIK-u i naravno želim da proširim ovaj zaključak ovako kako i teče. Upućuje se 
zahtjev CIK BiH da izvrši izmjene odluke o broju članova OIK-a osnovne iznovne izborne 
jedinice u BiH na način da se broj članova OIK-a Maglaj sa 3 poveća na 5 članova a kako je 
propisano članom 5. Stav 3. Upustva o utvrđivanju kvalifikacija, broja i imenovanju, obuci i 
razrješavanju članova OIK-a osnovne izborne jedinice u BiH, Službeni glasnik BIH 1/22 i 13/22 za 
općine koja je u izvodu iz Centralnog biračkog spiska upisano do 50.000 birača i donosi se Odluka 
o objavljivanju Javnog oglasa za imenovanje dva člana OIK-a i Odluka o imenovanju komisije za 
provođenje postupka po javnom oglasu za imenovanje dva člana OIK-a. Izvolite gospodin Fermić. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, čitajući ovaj materijal kojeg sam dobio kao i ostali vijećnici ja sam 
vidio zapravo da je ovo jedan dopis CIK-a u kojem oni traže da se mi očitamo o eventualnoj 
potrebi proširenja sastava broja članova OIK-a. Obzirom da postoje određeni akti koji regulišu da 
prema broju birača na području lokalne zajednice izbrona komisija bi trebala imati je li 3, 5 i dalje 
članova. Dakle ja sam to razumio da je to samo njihova namjena da čuju naše mišljenje o tome da 
li smo mi ili nismo za proširenje, da li imamo i to stoji tamo da li imamo mogućnosti da li nam 
eventualno nešto remeti u cijeloj ovoj našoj aktivnosti i kao Vijeća i kroz budžet, naravno i kroz 
administraciju i rad OIK-a u ovom van izbornom i izbornom procesu. Razmšljajući i gledajući 
budžet koji je planiran u 2022.godini da je za OIK planirano 50.000,00 KM da imamo također evo 
sad na dnevnom redu i odluke o visini naknade članovima OIK-a u kojim se to značajno 
povećavaju te naknade, računajući prostom matematikom neka ekonomisti i matematičari izvinu i 
neka me isprave ako sam pogriješio ali izbroni period traje od 02.05. do kraja novembra mjeseca  
što je 6 mjeseci i samo u tom izbornom periodu po osnovu naknada i van izbornom periodu 
narednih 6 mjeseci dođe to negdje oko 25-30 hiljada maraka sa onim naknadama koje se moraju 
platiti poreskoj, njihovih tih cifri. Dakle sa tri člana OIK-a ako prihvatimo a ako ćemo zakonito da 
uradimo morat ćemo prihvatiti i povećanje njihove naknade. Za sve ostale aktivnosti za kompletan 
izborni postupak ostat će vrlo malo para i evo tu je i predsjednik OIK-a koji bi sigurno imao neku 
projekciju i da li se mogu sa tim sredstvima realizovati izbori, ja lično mislim da ne mogu 
kvalitetno. Tako da ja nisam iskreno za to, ja dakle diskutujem i ne prihvatam da se proširuje uz 
jedan prijedlog a to je da ovlastimo načelnika ili neku drugu instituciju kako god se mi izjasnili da 
angažuje sekretara OIK-a koji bi za razliku od predhodnih perioda radio zaista stručno, kvalitetno i 
bio desna ruka članovima OIK-a u ovom izbornom periodu u kojem se radi uz odgovarajuću 
naknadu. To je moj prijedlog i eto možete se izjasniti. Dakle nisam za to da se proširuje sastav 
biračkog odbora nego da se angažuje sekretar. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo ovaj zapravo sam dužna samo izvijestiti Vijeće i sa 
Kolegija jedan od zaključka dakle mi smo raspravljali o ovom broju članova OIK-a i naravno ono 
što je bila naša vodilja jesu sredstva predviđena za provođenje, odnosno za naknade članovima 
OIK-a za ovu godinu, obzirom da je i izborna. Služba je napravila kakulaciju koja jasno ukazuje da 
će biti dovoljno sredstava za naknade članova OIK-a čak i u ovoj povećanoj naknadi, tako da to 
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nije uopće dilema da li će biti dovoljno sredstava. Sredstva su planirana i dostatna za donošenje 
ovakvih odluka u suprotnom ovakve se odluke ne bi ni našle dakle na  usvajanju ovom Općinskom 
vijeću jer nam sredstva ne bi dozvolila. Izvolite Begić. 
Vijećnik Jasmin Begić, evo ovako, bez obzira na sredstva koja su dostatna i koja se mogu 
rasporediti ja predlažem i ako nije u obavezi da proširimo izbornu komisiju, ja bih tražio mišljenje 
predsjednika OIK-a kada je već tu, da li ima potrebe za proširenje. Ako nema potrebe i ako ovaj 
sastav komisije može nesmetano raditi ko i u prošlom sazivu ne vidim razlog zašto da se proširuje i 
da se ta sredstva dodatno troše na te članove.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, samo vi ćete sačekati da vijećnici završe. Ima li još 
diskutanata? Nema , evo izvolite Armine možete odgovori, predsjednik OIK-a. 
Armin Bašić, predsjednik OIK-a, dobar dan, najprije da pozdravim sve prisutne. Što se tiče 
proširenja uvijek je dobro što više ljudi to je bolje, međutim kao i do sada što smo radili sa tri člana 
ja mislim da je to dovoljno, uz potrebu da se angužuju 2-3 osobe da nam na dan izbora samo 
pomognu da pokrijemo taj teren. Eh sada sve je do vas da li ćete proširiti ili ne. Iskreno što se tiče 
OIK-a naš je stav da možemo sa tri člana raditi, ali ako dobijemo nova dva člana to je dobro. 
Jedino o čemu treba voditi računa da je izašao novi Pravilnik o imenovanju pa da se pridržavate 
tog pravilnika da ne bi došlo do poništenja odluka, jer je Općina Tešanj već imala postupanje po 
tom Pravilniku pa je došlo do poništenja odluka. Da ne bi došli u situaciju da pred same izbore 
nemamo ponovo ta dva nova člana. To je to, što se tiče OIK-a. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, već ste diskutovali. Ali imate jednu diskusiju. Replika 
predjsedniku OIK-a izvolite. Hajde da vidimo šta ćete replicirati kad se slažete sa izlaganjem. 
Vijećnik Jasmin Begić, obzirom da sam dobio odgovor koji nisam znao, jer nisam u izbornoj 
komisiji ja predlažem da ne proširujemo Izbornu komisiju ako nema potrebe i da bezveze ne 
trošimo ta sredstva. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam lijepo. Ne znam da li da se javim za riječ, 
mislim da ću samo zakuhati dodatno, bolje je da ćutim i da ne diskutujem. Evo to bi bile dakle 
diskusije, ono što mi imamo. Pauza na zahtjev predsjednika Kluba SDP-a.  
Imali ste dovoljno dugu pauzu da se ispričate, hajmo nastaviti sa radom. Molim vas koliko nas je 
prisutnih u Sali, sasvim dovoljno da nastavimo sa radom.  
Nije prisutan trenutno vijećnik Vehabović.  
Dakle govorimo o usklađivanju broja članova OIK-a. Iznijeli ste svoje stavove evo ja dakle 
stavljam ovaj materijal koji je došao u vidu zaključka uz prošireni ….molim? Predsjednik je rekao 
da neće ništa iznositi, nego će se izjasniti glasanjem. Gospodine Fermiću hvala na sugestiji 
svakako. Dakle glasamo po pitanju usvajanja ovog zaključka uz proširenje zaključka vezano za 
ove dvije odluke u samom prijedlogu sam pročitala kako bi to zvučalo u konačnici, jel tako 
Emina? Pa dobro prvo materijal pošto je došao sa svim aktima i odlukama i na Kolegij je to 
usvojio, pa je prvo Kolegij pa onda ćemo. Ko je za donošenje ovog zaključka uz proširenje za 
usvajanje ove dvije odluke dakle o raspisivanju Javnog oglasa i formiranju Odluke o formiranju 
Komisije za provođenje izbora, ko je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA),  
Protiv, nema. 
Uzdržani, Jasmin Begić, Eldis Kusur, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin 
Osmić, Eldin Pehrat,Adis Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA),Hajrudin Fermić (DF). 
 

Z A K L J U Č A K  
10.1.Upućuje se zahtjev Centralnoj izbornoj komisiji BiH da izvrši izmjenu Odluke o broju 
članova izborne komisije osnovne izborne jedinice u Bosni i Hercegovini na način da se broj 
članova Općinske izborne komisije Maglaj sa tri poveća na pet članova, a kako je propisano 
članom 5. stav (3) Uputstva o utvrđivanju kvalifikacija, broju, imenovanju, obuci i razrješenju 
članova izborne komisije osnovne izborne jedinice u Bosni i Hercegovini („Službeni glasnik BiH“, 
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broj:1/22 i 13/22) za općine kojim je u izvodu iz Centralnog biračkog spiska upisano do  50.000 
birača. 
10.2.Donosi se Odluka o objavljivanju Javnog oglasa za imenovanje dva člana Općinske izborne 
komisije Maglaj i Odluka o imenovanju Komisije za provođenje postupka po javnom oglasu za 
imenovanje dva člana Općinske izborne komisije Maglaj. 
 
AD – 11 Odluka o visini naknade članovima Općinske izborne komisije Maglaj za 

2022.godinu. 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku Dnevnog reda, a to je Odluka 
o visini naknade članovima Općinske izborne komisije Maglaj za 2022.godinu. Evo kao sami uvod 
ovome reći ću, dakle ono ponovit ću, dakle ono što sam rekla, a to je da po Zaključku Kolegija je 
služba napravila kalkulaciju troškova za ovu godinu, te utvrdila da su sredstva predviđena 
Budžetom Općine Maglaj za 2022.godinu dostatna za plaćanje visine naknade kako stoji i u 
prijedlogu, te otvaram raspravu po toj tački dnevnog reda. Izvolite, vijećnik Kusur. 
Vijećnik Eldis Kusur, ja vas sve selamim i pozdravljam pošto prvi put izlazim želim vam svima 
da što bolje i što efikasnije, kvalitetnije privedemo kraju ovu sjednicu Općinskog vijeća u korist 
naših građana jer mi smo svakako danas tu zbog njih, ne zbog sebe. Evo interesantno znači Odluka 
o visini naknade članova OIK-a. Hvala bogu pa je u skladu sa zakonom i pohvalno je da je služba 
to jueste ova općinska administracija smogla snage to jeste mudro postupila da se jednom za 
svagda donese ovakva kvalitetna odluka to jeste odluka u skladu sa zakonom. Mene kao vijećnika 
interesuje par stvari.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, mogu li vas nešto pitati. Je li se sada ponovo vraćate na 
svoju diskusiju od ranije? 
Vijećnik Eldis Kusur, ne ne vraćam. Interesuje me ko je odgovoran i ko snosi odgovornost za 
predhodni period znači za odluke koje su donesene mimo zakona, odluke koje su donesene ovdje 
znači dva člana izborne komisije su podnijeli tužbu i dobili su spor? Ko snosi odgovornost za 
donošenje odluke koja nije u skladu sa zakonom? Šta je sa proteklim periodom kako će se 
isplaćivati naknade za 2021.godinu? Interesuje me da li su isplaćene sve naknade članovima OIK-a 
za 2021.godinu. znači jednostavno ovdje za svagda trebamo shvatit da se odluke ne trebaju 
donositi preko koljena nego da se trebaju donositi u skladu sa zakonom i evo danas imamo jednu 
takvu odluku koja je donesena u skladu sa zakonom. Ja sam upozoravao na to, znači 2020.godine i 
2021.godine što kaže predsjedavajuća neću se vraćati, svi znamo donesene su te odluke koje nisu 
bile u skladu sa zakonom i propisima koji je donio CIK-a.Ja želim svu sreću svima znači i ova 
godina je izborna. Želim da izborna komisija odradi svoj posao profesionalno i kvalitetno. Znamo 
živimo u takvom podneblju i takvoj srediti i takvom ambijentu da se vrše pritisci raznorazni na 
svakakve odbore, to jeste na izbornu komisiju. Ovim putem vas pozivam kao općinske vijećnike 
da prije svakog dizanja ruke razmislimo da li ono što radimo i ono što izglasavamo je u skladu sa 
zakonom. Općinsko vijeće ovaj saziv u kojem sam ja od 2020.godine je donijelo dvije odluke koje 
nisu bile u skladu sa zakonom i evo danas imamo odluku koja je konačno u skladu sa zakonom. To 
je to, eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Da li ima još diskutanata? Nema evo mislim 
vi ste postavili nekoliko pitanja i ja ne znam ko bi vam mogao dati odogovre na postavljena pitanja 
pa evo zapisnički će biti konstatovano, a ko će ponuditi te odgovore stvarno ne znam. Ja vam ne 
znam odgovoriti na ta pitanja. Ja ako nema više diskutanata a nema, Odluku o visini naknade 
članovima OIK-a za 2022.godinu stavljam na glasanje. Ko je za ?  
 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Jasmin Begić, Eldis 
Kusur (SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, nema. 
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Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA),Hajrudin Fermić (DF). 
 

Z A K L J U Č A K  

 
11.1. Usvaja se Odluka o visini naknade članovima Općinske izborne komisije Maglaj za 
2022.godinu 
 
AD – 12Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Centar 

Maglaj-sjeverni dio" po zahtjevu "Alu Wood Inžinjering" d.o.o. Maglaj; 

 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda. Dakle Prijedlog 
Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Centar Maglaj-sjeverni dio" po 
zahtjevu "Alu Wood Inžinjering" d.o.o. Maglaj, dobili ste materijale dakle sve je tamo 
obrazloženo. Ovo je prijedlog odluke nakon provedene javne rasprave, javnog uvida. Otvaram 
raspravu.Izvolite gospodin Galijašević. 
Vijećnik Firuz Galijašević, pozdravljam sve prisutne. Moram samo jednu tehničku grešku da 
ispravi se ovdje u članu 2. stoji djelimično rušenje postojećeg objekta Gale, pa da ne bi neko 
pomislio da je to moje ovaj treba da stoji Galeb. Hvala.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li ima još diskutanata? Zaključujem raspravu po ovoj 
tački dnevnog reda te Odluku o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Centar Maglaj-
sjeverni dio" po zahtjevu "Alu Wood Inžinjering" d.o.o. Maglaj stavljam na glasanje ko je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Mirza Mešić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Jasmin Begić, Eldis 
Kusur (SDA). 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA), Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović( samostalni vijećnik). 
 

AD – 13 Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Kosova" po 

zahtjevu "Džino Petrol" d.o.o. Maglaj 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda i konstatujem da 
je vijećnik Mešić nije prisutan u Sali, a to je Prijedlog Odluke o usvajanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana "Kosova" po zahtjevu "Džino Petrol" d.o.o. Maglaj. Otvaram raspravu. 
Zatvaram raspravu. Očito je Nedžade sve jasno čim nema nikakvih pitanja pa vas i ne pozivam. Ko 
je za usvajanje ove odluke ? 

Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa Bešić 
(samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Jasmin Begić, Eldis Kusur 
(SDA). Hajrudin Fermić (DF), Elvir Vehabović( samostalni vijećnik 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA). Svi su ostali za, Mešić nije prisutan. 
 

Z A K L J U Č A K  
13.1.Usvaja se Odluka o usvajanju djelimične izmjene Regulacionog plana "Kosova" po zahtjevu 
"Džino Petrol" d.o.o. Maglaj. 
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AD – 14Prijedlog Odluke o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Omerdino 

polje“ Maglaj po zahtjevu Damir Olujić 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, naredna tačka dnevnog reda Prijedlog Odluke o 
pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Omerdino polje“ Maglaj po zahtjevu Damir 
Olujić . Otvaram raspravu. Izvolite. Samo Jasmine iznosite lični stav ili stav Kluba? 
Vijećnik Jasmin Begić, samo me slušajte. Evo radi zapisnika svoj stav iznosim i shodno ovim 
prošlim tačkama dnevnog reda vezano za izmjenu Regulacionog plana bilo je sve jasno. Za ovu 
Odluku o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana Omerdino Polje ja da ne bih sada 
postavljao pitanje, ja želim da predlagač nam ukratko objasni tačno o čemu se radi. Možda ja 
nisam dobro pročitao ovu odluku.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Evo ja samo još jednom želim naglasiti da je 
ovo tek pristupanje izmjeni Regulacionog plana što podrazumjeva onih niz procedura. Ima li još 
pitanja? Nema. Hoćete Nedžate onda molim vas odgovorit i šta podrazumjeva kompletna 
procedura naravno da nam kažete i ukažete na period ukoliko se odluka usvoji. 
Nedžad Ćatić, pozdravljam sve prisutne. Znači ova Odluka o pristupanju djelimične izmjene 
Regulacionog plana Omerdino Polje Maglaj po dosadašnjem Regulacionom planu, odnosno po 
izmjeni iz 2010 godine ovdje je predviđena izgradnja toplane. Znači ona bi se..prijedlog je da se 
pristupi djelimičnoj izmjeni u dijelu koji je podnosioc tražio, a u preostalom dijelu da ostane i dalje 
predviđena toplana. Što se tiče same toplane pošto je već vijećnik Fermić iznio u početku prilikom 
glasanja za dnevni red šta je s tim. Otprilike od 2014, 2015 godine nije se više ta lokacija ni 
uzimala za izgradnju toplane već u pregovorima sa Češkom razvojnom agencijom uzimala se 
druga lokacija a to je lokacija u Misurićima koje je bliža i racionalnija za izgradu, mada je i ona po 
nekim procjenama vrijednost je oko 20.000.000,00 a to je možda pitanje kako će se to realizovati.  
Ovdje na ovom dijelu podnosioc zahtjeva predviđa znači izgradnju jednog objekat, to je destilerija 
proizvodnja alkoholnih pića. To je ono što sada radi gore u Primusu. Njegov zahtjev je došao, 
podnio ga je krajem januara 2022.godine. u tom momentu je vlasnik tog zemljišta bio Sjaj, tako da 
smo mi… obzirom da je znači podnosioc zahtjeva nije bio vlasnik zemljišta mi smo tražili ovaj od 
vloasnika zemljišta da se izjasni je li on saglasan da se to izvrši u tom dijelu izmjena Regulacionog 
plana. Dobili smo odgovor koji je bio uslovan, vezan za neke njegove zahtjeve, tako da mi nismo 
to ni dali na prošlu sjednicu Općinskog vijeća. Nakon toga došlo je do kupovine zemljišta gdje je 
Olujić Damir kupio zemljište od Sjaja polovinom marta mjeseca i dostavio je nama kupoprodajni 
ugovor, tako da smo mi ovu odluku faktički aktivirali i dali na ovo Vijeće s tim da bih ja sada ovaj  
kroz Prijedlog ove odluke o pristupanju predložio da se izmijeni u dijelu član 2.u ovoj prvoj tački 
pošto je se on već uknjižio u zemljišnim knjigama a ovdje piše u slasništvu Sjaj d.o.o. Maglaj, 
znači da se izmijeni tako da glasi Izmjena Regulacionog plana obuhvata zemljište koje je u posjedu 
i vlasništvu Olujić Damira, označenom sa k.č broj 2560/2 K.O. Maglaj površine 3306 m2 upisano 
u ZK 7701 K.O. Maglaj Omerdino Polje općina Maglaj. Jer to je sada faktički to stanje on se 
upisao 25.3.2022.godine na ovoj parceli. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro, vođenje postupka? 
Nedžad Ćatić, što se tiče vođenja postupka, ovo je faktički pristupanje i ovdje je predviđeno 
mislim objašnjeno je da je to može biti potpuni, redovni i skraćeni postupak. Mislim da ovdje treba 
ići redovni postupak. Znači prednacrt, Nacrt, Javni uvid, Javna rasprava. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,  hvala. Trebate još nešto. Replika . 
Vijećnik Jasmin Begić (replika), svakako da sam dobio adekvatan odgovor.Smatram da ovu 
odluku treba ovakvu da povućemo jer vlasnik zemljišta Sjaj d.o.o. i ne znam čemu da se toliko žuri 
sa ovom odlukom dajte nam odluku sa pravim vlasnikom zemljišta i da o tome raspravljamo. 
Odluka ..izmjena Regulacionog..posjed vlasništvo Sjaj i druga stvar što hoću da kažem morate 
jasno reći građanima znači da toplane za grijanje u Maglaj nema. Nema ni lokacije. Ovim činom 
davanjem istu parcelu za proizvodnju alkohola šaljemo poruku građanima jel da nema grijanja da 
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ćemo se u narednom periodu grijati alkoholom. Nema smisla ovo.. ovu odluku znači ja predlažem 
da se stavi van snage, da se stavi na pravog vlasnika i da poslije o njoj diskutujemo.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo javit ću se za riječ. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni, meni je izlaganje šefa službe bilo sasvim jasno dakle. Može li 
malo pažnje za ove koji su manje zainteresovani  za ove bitne teme. Dakle šef službe je sam rekao 
da moramo izvršiti ispravku u članu 2. jer u momentu kad je ovo rađeno ostalo je ovakvo 
vlasništvo kako je tu pisalo i sam je predložio izmjenu dijela člana u tekstu da se promijeni koje je 
u posjedu i vlasništvu Olujić Damira, parcela i sve ostalo ostaje isto, tako da je meni taj dio sasvim 
jasan vezan za izlaganje gospodina Begića. Obzirom da se radi o pristupanju znači mora proći 
određene procedure a to je i javni uvid i javna rasprava, Nacrt ćemo dobiti mi dakle kad prođe ovo 
doći će Nacrt na vijeće pa ćemo opet imati osvrt na sam materijal a potom tek donositi ovaj tek 
odluke. Mislim da jeste dobro da se uključi javnost u svakom slučaju donošenja ovakve odluke da 
mi ne donosimo odluke sami i da nemamo svojih ličnih stavova unesenih u donošenje ovakve 
odluke tako da bih ja da se provede redovna procedura, da svi akteri budu uključeni maksimalno 
kroz ovaj proces donošenja odluka i da onda imamo jasne stavove u konačnici prilikom donošenja 
konačne odluke. Hvala. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala predsjedavajuća, gospodin Fermić izvolite. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, ja ću samo ukratko pomenuti nekoliko onih crta koje sam na samom 
početku ove sjednice pomenuo predlažući da skinemo ovu tačku. Dakle evo i kroz ovu raspravu 
bez obzira što je mali broj učesnika u raspravi. Pokazalo se da je nama ovdje samim time i javnosti 
potrebna jedna cjelovita sveobuhvatna informacija o realizaciji projekta toplodalekovoda Maglaj. 
Pomenuo sam također na zvaničnoj web stranici Češke ambasade stoji da će projekat u kojem oni 
učestvuju, a vezan je za centralno grijanje biti završen do novembra 2022.godine. Mi bi 
donošenjem ulaženjem u ovu proceduru bez obzira što se kaže evo ovo je postupak već određene 
stvari prejudicirali a mislim da bi u toj informaciji dosta toga saznali što ne znamo ili što čujemo 
na kašikicu putem medija, društvenih mreža itd. To je jedna stvar, druga stvar također je potrebno 
da se ide u izmjene Regulacionog plana i ovog preoostalog dijela jer postoji već ovaj Regulacioni 
plan  toplane u kojima je promijenjeno vlasništvo. Dakle nije više d.d. Natron koji je dao pisanu 
suglasnost  da  neće imati ništa protiv ako se bude tu planiralo…to je sve 2010.-2011-godina 
rađeno. D.D. Natron se pisemeno oglasio da neće imati primjedbi problema da ako se bude gradila 
tu toplana da to uradi. Dakle o ovom dijelu stare gimnazije govorim, sve je to bilo jedinstvenim, 
sveobuhvatnim Regulacionom planom iz 2011.godine regulisan. Sada idemo u parcijalni dio znači 
samo jedan dio tog zemljišta te lokacije izuzimamo i omogućavamo dalje. Po meni potrebna je 
kompletna izmjena ili ukidanje ili donošenje novog Regulacionog plana, a naravno da mi to sve 
možemo uraditi samo onda kad bude imali jednu cjelovitu informaciju o stanju odnosno o 
aktivnostima na rješavanju problematike centralnog grijanja. Ja ne prejudiciram odluke zaista ni 
jednu onu što sam predložio da se skine čak ima i onih koji ću biti prvi za takvih odluka ali hajde 
da na neki način prvo uvažavamo ovo Oćinsko vijeće a na kraju krajeva i da ispoštujemo određene 
procedure pa i pitanja javnosti koja se postavljaju već godinama. Neko od vas pomenu da od 
2014,2015.godine bukvalno ništa se ne govori na sjednicama Općinskog vijeća o centralnom 
grijanju, o problematici centralnog grijanja. Dakle evo to je moj prijedlog.   
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite Kusur, pa Bešić. 
Vijećnik Eldis Kusur, prateći kolege koje su sada prije mene diskutovale i poznavajući ovu 
lokaciju zaista smiješno da na toj lokaciji bude objekat za proizvodnju rakije. Jel nam to treba u 
Maglaju? Ova općinska vlast 2016. i načelnik je dobio vlast na osnovu toplane na ovom mjestu. 
Propagirano je stalno da će biti grijanje u Maglaju, toplana sad odjedanput od interesa grada koji je 
vitalni interes ove čaršije da se napravi to više grijanje. Da se uradi projekat grijanja mi sada se 
opredjeljujemo ovdje na Omerdinom Polju na atraktivnoj lokaciji da se pravi objekat za 
proizvodnju rakije. Aferim općinskoj administraciji na ovom prijedlogu. Eto to je to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, javljam se za riječ. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni, mislim stvarno ne mogu da ne reagujem, ispade kao da je načelnik 
sugerisao šta će se proizvoditi tamo gdje neko želi da investira novac. Radi se o privatnom 
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poduzetniku koji na svojoj parceli hoće da otvori pogon za proizvodnju nečega. Šta će on 
proizvoditi nije mu načelnik sugerisao niti ovo vijeće. Nije mu načelnik sugerisao. Ne znam zašto 
miješate općinsku administraciju sa investitorom. Niko njemu nije sugerisao šta će raditi i čime će 
se baviti i nemojte da ovo ispadne ..mislim stvarno nekada ovaj odemo daleko od teme 
pokušavajući da ocrnimo načelnika. Dakle imamo zahtjev za izmjenu Regulacionog plana od 
strane investitora. Šta će on proizvoditi tamo to je njegov izbor, njegov novac, njegova investicija, 
njegov rizik itd.itd. Nemojte molim vas da miješamo kruške i jabuke i nemojte načelniku gurati to 
u amanet kao da je načelnik sugerisao šta će se proizvoditi u toj proizvodnoj hali ili šta se već tamo 
pravi, ukoliko se donese konačna odluka o izmjeni Regulacionog plana. Opet napominjem kada 
prođe sve procedure . Nemojte molim vas.  
Vijećnik Eldis Kusur,gospođo predsjedavajuća, ovdje niko nikom ništa ne gura nego samo kaže 
da je sramota da se na onakvoj atraktivnoj lokaciji pravi objekat za proizvodnju rakije. Svakako ići 
će to u javnu proceduru, ići će u javnu raspravu. Imaju procedure sve slažem se sve se slažem, ali 
je smiješno da se ovakav materijal nađe na Općinskom vijeću. ja razumijem da je taj privatnik 
uložio svoja sredstva naravno hvala Bogu kad ima ljudi koji hoće da ulože svoj privatni kapital u 
ulaganja u našu čaršiju, ali brate dragi objekat za proizvodnju rakije smiješno. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika. 
Vijećnica Svjetlana Zamboni,ono što je za mene sramota trenutno jeste kako ono izgleda tamo 
danas. Eto. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, replika na moje izlaganje. 
Vijećnik Jasmin Begić,zbog građana, zbog javnosti predsjedavajuća je iznijela jednu činjenicu 
koja nije tačna, urbanistički plan se donosi na nivou opštine i na tim parcelama koje 
podrazumjevaju, koje su i obuhvaćene urbanističkim planom ne može svako graditi gdje ko šta 
hoće. Bez obzira o kojoj se investiciji radilo. Tako znači, bez obzir što je privatno, bez obzira što 
imamo investitora, bez obzira na te sve argumente postoji Regulacioni plan koji kaže da je tu 
predviđena toplana.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, šta ste me sada ispravili? Šta on želi. A šta je sada kome vi 
replicirate. Pa nisam ništa rekla šta mi…pa nisam ništa rekla šta mi replicirate? 
Vijećnik Eldis Kusur, ma ništa ba samo hoću da se složim s vama eto. Zaista ona lokacija je tamo 
zapostavljena, neuredna, zaraslo sve ali brate dragi treba---i hvala bogu kad investitor došao kao 
Sjaj koji hoće i kupio tamo….molim vas pustite ja sam za govornicom da pričam. Znači Sjaj svaka 
čast kupio evo imamo i drugog investitora. Treba ono tamo očistiti, ono je zaraslo, ugroženi su i 
građani, raznoraznih životinja i šta ja znam tako dalje ali brate dragi da bude objekat za 
proizvodnju rakije..ha.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,izvolite Bešiću. Da proizvodimo nešto drugo bilo bi dobro 
jel? Nemojte sada miješati mislim…ali on ne kaže tako. Znam ja šta ti misliš ali znam i šta on 
govori. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ovako ja vas sve selamim i pozdravljam. Evo ja sam našao u članu 3. 
Da je to jedan ogromni objekat koji se planira praviti. 29,30 sa 18,40 ja samo postavljam pitanje 
ako će to biti za proizvodnju rakije gdje će se odlagati to ja mislim stvarno ako je ono tamo ruglo 
sada pa gdje će onaj kom? Ja sam gledao ljudi to..gdje će s onim vjerovatno imaju planovi gdje će 
s onim otpadom. To je na ulazu s ove strane se vidi …evo ja postavljan pitanje hoće li to biti sve 
hermetički zapakovano. Kako će to izgledati? Mene to baš interesuje? Baš me interesuje? 
Eno u nas u selu kad dođe jedan čovjek s kazanom to nam napravi takav belaj na koritu rijeke da 
mi ne možemo za godinu dana to očistiti smrdi kroz selo. Živa istina evo ja samo postavljam 
pitanje kao laik. Eto toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja zato i jesam za provođenje redovne procedure, da se sve 
dileme otklone u tom procesu znači ko god ima kakvih pitanja pa i ovih oko toplane, oko tog 
koma, oko objekta. Hajmo uključiti širu javnost. Galijašević, predsjednik Kluba. 
Vijećnik Firuz Galijašević, Klub SDP-a je zato da mi ovo pustimo u proceduru. Procedura ne 
znači da neko dobio odobrenje za bilo kakve radove. Za te stvari će biti javna rasprava pa ćemo i 
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mi imati više uvida i šta misli stanovništvo općine Maglaj i naravno mi ćemo se tada odlučiti. A 
sad bih molio pauzu ako može. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li ima još diskutanata prije nego se vratimo na glasanje. 
Onda i zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda a izjašnjavanje nakon pauze. Evo nakon 
ove malo duže  i neplanirane pauze. Nakon konsultacija rekla bih sa svim Klubovima koji djeluju u 
Općinskom vijeću i sa šefom službe pokušali smo da usaglasimo nekako stavove, a da ispoštujemo 
stavove svih vijećnika, odnosno diskusije koje su vođene vezano za ovu tačku dnevnog reda. Ono 
što ovo vijeće svakako ne želi jeste da pošalje pogrešnu poruku a to je da smo mi protiv investicija. 
To nikako ne želimo i uvijek to naglašavamo ali postoje određene dileme koje su potegnuli 
vijećnici u svojim diskusijama te predlažem da ovu tačku radimo na doradu, odnosno ovaj 
materijal vratimo na doradu. Sa sefom službe sam razgovarala veću kojem smislu da se odgovori 
na određene dileme po pitanju toplane, da se odgovori na određene dileme po pitanju same 
investicije itd. dakle a da onda za narednu sjednicu Općinskog vijeća neće to biti velika dorada, 
znači treba dopunit nekim informacijama da se napravi i ova ispravka u članu 2.o kojoj ste i vi 
Nedžade govorili i da se onda takav materijal uz dopunu sa ovim informacijama nađe na narednoj 
sjednici Općinskog vijeća i naravno da je naša težnja da se ukljući što šira javnost i da je što 
transparentnije donošenje bilo kakvih odluka. Eto mislim da smo makar u tome se usaglasili, 
makar u ovom razgovoru jedni sa drugima.  Ko je za ovakav stav? Da vratimo materijal na doradu 
, poštujući sve vaše diskusije i da se izvrši dopuna materijala. Hoćete Emina molim vas ili Elza ne 
znam ko je već zadužen. 
 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević,( SDP), Mustafa Bešić 
(samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida Bašić (A-SDA), Jasmin Begić, Eldis Kusur 
(SDA).  
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić( SDA). Hajrudin Fermić (DF). 
 Vehabović i Mešić nisu prisutni prisutan. 
 
 

Z A K L J U Č A K  

 
14.1. Da se materijal za Odluku o pristupanju djelimičnoj izmjeni Regulacionog plana „Omerdino 
polje“ Maglaj po zahtjevu Damir Olujić vrati na doradu, poštujući sve diskusije, te da se kao takav 
uz dopunu sa informacijama nađe na narednoj sjednici Općinskogvijeća 
 
 

AD – 15Prijedlog Odluke o zamjeni nekretnina - Hrnjić Minadir,  Mulaomerović Melisa i 

Općina Maglaj; 

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je Prijedlog 
Odluke o zamjeni nekretnina-Hrnjić Minadir, Mualomerović Melisa i Općina Maglaj. Imate li 
nekih dilema oko ovog materijala. Pitanje izvolite, otvaram raspravu. Begić, vijećnik Begić. 

Vijećnik Jasmin Begić,bilo je mnogo dilema vezano za ovu odluku i u međuvremenu iskoristio 
sam pauzu i razgovarao sa šefom službe gdje mi je jasno rekao stvari kakve jesu i s tm u vezi 
objasnio je meni ali ja mislim da i vama vijećnicima bi trebalo objasniti stvarno kako je to 
predviđeno i koje su parcele u pitanju. Tako da se vidi da se radi o nekom iznosu koji treba Općina 
platiti pa i iz tog razloga ja predlažem da nam šef službe to objasni i da svi znamo o čemu se radi. 
Eto. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Ima li još vijećnika prijavljenih. Nema , evo 
Nedžade na traženje vijećnika Begića iznestite dodatno pojašnjenje. 

Nedžad Ćatić,ova točka dnevnog reda znači na zahtjev Hrnjić Minadira i Mulaomerović Melise 
koji su tražili da im se formira građevinska parcela po izmjeni Regulacionog plana Maglaj-
Sjeverni dio. Izvršilo bi se formiranje građevinske parcele i ovom odlukom se formira građevinska 
parcela i predlaže se zamjena zemljišta u vlasništvu Općine Maglaj za zemljište koje je u njihovom 
vlasništvu. Trenutno zemljište koje je u njihovom vlasništvu je ova plana šafura. To je sada plac i 
onda ide ako mogu ja ću ovamo pokazati. Znači, zemljište sad trenutno u njihovim vlasništvu je 
ova linija znači ima ovaj dio ovdje i onda ide ova linija skroz dovdje i ovako pored M-a i to je taj 
dio koji se sada nalazi u njihovom vlasništvu.u građevinsku parcelu njihovu ulazi ovaj komad 
zemljišta koji je u vlasništvu Općine Maglaj. To je tih 240 čini mi se kvadrata. Zamjena zemljišta 
predlaže se da se izvrši zamjena zemljišta znači za njihovo zemljište, to je ovaj ovdje komad 
zemljišta koji ulazi u ovu građevinsku parcelu broj 2. Koja je većinski u vlasništvu Općine. Znači 
to je ovdje ova šafura je općinska a ova isto privatna ali većinski je općinska tako da ćemo mi u 
ovom dijelu ovaj. Tako da ćemo tu općina faktički riješiti ovaj plac koji će..gdje je predviđena 
izgradnja i koji će ići nekad na licitaciju za izgradu. Ovaj dio ovdje zemljišta , ovaj dio ovdje je 
faktički i taj parking javni parking koji je u ovom dijelu u vlasništvu Hrnjić Minadira i 
Mulaomerović Melise i isto tako taj dio mi mijenjamo. Ovaj drugi dio koji je predviđena za 
parking je u vlasništvu općine. Tu je se nalazi neposredno uz M-ove taj parking. Razlika u površini 
koji općina ustupa za formiranje građevinske parcele i ovaj dio koji se uzima je nekih 150 m2 i to 
je taj dio koji Općina treba da plati po cijeni 100,00 KM po m2 u skladu sa cijenom koju je 
formirala komisija za procjenu.  

Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pitanja? Nema. Na glasanje stavljam dakle Prijedlog 
Odluke o zamjeni nekretnina Hrnjić Minadir i Mulaomerović Melisa i Općina Maglaj, ko je za 
donošenje ovakve odluke ? 

Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić, Eldin Pehrat,Adis 
Abdurahmanović,Safet Jašić, Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA).  
 

Z A K L J U Č A K  

 
15.1. Usvaja se Odluka o zamjeni nekretnina - Hrnjić Minadir,  Mulaomerović Melisa i Općina 
Maglaj. 
 

AD – 16 Prijedlog Odluke o prijevremenom ustupanju objekta Delibegov Han Medžlisu IZ 

Maglaj 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je Prijedlog 
Odluke o prijevremenom ustupanju objekta Delibegov Han Medžlisu IZ Maglaj. Na Kolegiju smo 
razgovarali o ovome, spominjali smo i onu darovnicu, vrijednost uloženih sredstava itd.itd. 
Dženana jeste li vi ili Nedžad izvjestilac po ovoj tački dnevnog reda. Nedžad. Ako bude eto 
potrebe. Ima li potrebe da se nešto dodatno o ovome kaže. Otvaram raspravu. Zatvaram raspravu te 
Prijedlog…. Ko se javio?  Dženana, finansijski dio. Pa i na Kolegiju je rečeno da će biti osvrt na 
taj dio. Samo ako može malo..hoće li to ući u vidu prijedloga zaključka što ćete vi sada izložiti ili..  
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Dženana Hadžiedhemovih Grahić, pa moguće jer ja o ovome nemam materijal, obzirom da je 
ovo informacija koju je vijećnik Fermić na početku kad se predlagao dnevni red ili korekcija 
dnevnog reda kako već..ovaj pomenuo je ulaganje u visini 300 i nešto hiljada. Ovako ja da 
kažem…te da podaci koje se nalaze u odluci nisu tačni, ja samo želim da kažem da ne bi bilo 
zabune, podaci koji se nalaze u odluci su tačni, ono što je bilo bilo je sufinansiranje na 
rekonstrukciji i izgradnji Delibegovog Hana od strane Općine Maglaj i sredstava kredita iz EU koji 
je potpisao tada bivši načelnik Mustabašić. Ti radovi su okončani i po sporazumu 2015 zaključno 
sa 31.12.2015.ukupna ulaganja u visini 383.325,46 su izknjižena iz stalnih sredstava Općine 
Maglaj i dana Medžlisu na ustupanje, odnosno vakufskoj direkciji kao vlasniku koji su dalje 
izvršili uknjižavanja sa pripadajućom amortizacijom. Tako da ne bi bilo zabune znači podaci koji 
se nalaze u ovoj odluci su tačni i jedini koji se vode u finansijskim i knjigovodstvenim 
evidencijama Budžeta Općine Maglaj. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Dženana. Dobro nema potrebe da to…to je 
informacija koju je možda i trebalo reći. Nedžade vidim da ste se javili izvolite.  
Nedžad Ćatić,pa ja bih samo rekao da u članu 2.kada je već tako da se to izknjižilo. Pošto se ovaj 
član 2.odnosi više na razknjiženje kako ovi iz finansija kažu, da ne stoji onda ovakvo znači za 
vrijeme prrijevremenog korištenja izvršeno ulaganje kako slijedi, jer to onda nije tačno. Nego da se 
ova član. Ovaj dio prva rečenica briše jer ima i tih 380.000,00 fakitčki ukupna su ulaganja. Znači 
da se briše nego da se stavi ovaj nastavak poslije tabele. Da se on stavi naprijed  atabela ispod.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Nedžade, ovo je isknjiženo koje godine rekoste, 2015.nije 
uopće predmet ove odluke. 
Nedžad Ćatić, nije ali piše ovako. U periodu od 01.01.2013.-31.12.2021.godine za vrijeme 
privremenog korištenja Općina Maglaj je vršila ulaganja u objekat kako slijedi..znači nema onoga 
što je tih 380.000,00.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to su sredstva EU, Dženana je rekla, evo Dženana hoćete 
doći i vi pa da se sporazumimo samo oko ovoga. Mislim da je ono što je ključno za Općinsko 
vijeće jeste isknjižavanje ovog iznosa a knjiženje u knjigama. 
Dženana Hadžiedhemović Grahić, ja bih evo samo da dopunim kolegu..mi možemo izmijeniti taj 
član svakako slažem se na način da stavimo da preostala uložena sredstva a koja se vode u 
knjigovodstvenim evidencijama Budžeta Općine Maglaj kako slijedi se uknjižavaju na vakufsku 
direkciju ili Medžlis, koga već. Mislim da je to..na taj način ćemo premostiti, jer lično mislim da 
nema potrebe, ovdje se nalazi sporazum, ovdje se nalaze sva knjiženja koja su provedena, na kraju 
krajeva to ima i u vakufskoj direkciji, pretpostavljam i u samom Medžlisu obzirom da oni 
upravljaju, tako da je to sve provedeno prema tim sporazumima je dato ljudima isknjiženo iz 
sredstava Općine Maglaj a oni su uknjižili prema nabavnim vrijednostima u visinama koje su je li 
izvršene i obračunatim amortizacijama . naravno to je teretilo kapital Općine Maglaj kao i uvijek 
tako da tu nema… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hoćete ostati tu, pošto imamo i još jednog vijećnika 
prijavljenog za diskusiju, pa ako bude trebalo nešto još.  
Vijećnik Hajrudin Fermić,opravdana je moja intervencija bila kada je u pitanju ova odluka, 
konkretno ova odluka. Obrazloženjem dovodite u zabludu nas ovdje vijećnike, vijeće kompletno i 
građane s ovim podacima koji su izneseni. Evo naknadnom intervencijom dakle dajete informaciju 
više, to je prva stvar. Druga hoću da konstatujem da niko nije imao pravo da isknjiži to bez  odluke 
Općinskog vijeća neko je napravio krivično djelo, to treba da se zna. Da je ovdje jasno bez obzira 
što je to 2015.godina itd i trebalo je to negdje napisati, zapisati. Ponovo ponavljam dajte ljudi, 
dajte vi iz administracije pravite obrazloženja odluka onako kako trebaju i moraju da budu 
pravljena a to je sasvim preciznim, jasnim i dostupnim podacima sa kojima baratate kako bi 
vijećnik, odnosno Općinsko vijeće moglo da kvalitetno razmatra određeni akt i naravno da donosi 
odluke i zaključke i sve ostalo kako treba. Sa površnim obrazloženjima od 3-4 rečenice mislim da i 
sa ovako kratkim rokovima što dobijamo materijale mislim da nema tog kvalitetnog i obziljnog 
rada i odlučivanja a na kraju kirajeva nema ni poštivanja vijeća i zakona koji regulišu rad , način 
rada vijeća. Molim vas još jedanput da ubuduće dakle jasno je ovo kroz Budžet ta sredstva od 350  
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ili ne znam ni ja 380 hiljada maraka, vođena su u Budžetu kroz kapitalne izdatke nabavka , neko je 
donio odluku da isknjiži na teret kapitala. Vi gospođo, naravno niste bili u tom periodu, ali treba da 
kažete ovdje vijeću ko je odgovoran i da li je to urađeno po zakonu isknjižavanje ovaj stalnih 
sredstava. Recite je li to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,Dženana hoćete se vi osvrnuti na ovo izlaganje? 
Dženana Hadžiedhemović Grahić, ja zaista ovaj želim prije svega ne bih da se sa ovog vijeća 
pošalje je li neka odluka, obzirom da se radi o ranijem periodu, kada je bio i druga skroz struktura 
tako da nema potrebe za takvim načinom. Ono što hoću da kažem je da je urađeno sve u skladu sa 
zakonom i  knjigovodstvenim i zakonima o računovodstvu, pravilniku o načinu izvještavanja, 
pravilniku o budžetu itd. Sporazum  koji je sklopio tada ispred Medžlisa IZ gospodin Mirsad 
Hasanić i načelnik općine tadašnji načelnik općine Mehmed Mustabašić je definisano da se sva ta 
ulaganja koja su finansirana iz sredstava kredita EU te vlastitih sredstava Općine Maglaj, sva ta 
sredstva ustvari idu u vlasništvo naravno Delibegovog Hana jer zna se ko je vlasnik Delibegovog 
Hana, na kraju krajeva Općina i ne može biti vlasnik tih sredstava, može biti u tom samo 
privremenom korištenju, odnosno i to su svakako tuđa stalna sredstva. S druge strane u tom 
sporazumu je definisano da vrijednost tih sredstava je ustvari kao i naknade za vrijeme korištenja, 
tako da zaista tu nema ništa sporno. Kolege su prije mene uradile sve onako kako treba i zaista tu 
nema ništa sporno. Zbog toga ne želim da odavdje ode zaista pogrešna slika jer nema za tim 
potrebe. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala Dženana, drago mi je da ste to pojasnili. Pauza je 
tražena…samo još vi ste s ejavili za riječ. 
Vijećnik Jasmin Begić,imam osjećaj da smo napravili problem gdje ga nema. Radi se da 
pojednostavimo za one koji možda nisu materijal ni pročitali ni ništa. Pripremajući se za ovu tačku 
dnevnog reda ja sam otišao do glavnog imama i posjetio objekat taj da vidimo o čemu se radi. 
Nema prometa novca, nema prometa ništa. Vraća se ljudima ono što je njihovo. Investicija se bila 
od strane donatora, znači gdje mi nemamo apsolutno ingerenciju nad tim sredstvima nikakavu. 
Objekat kao takav propada, od stojanja propada. Prozori su se uvrnuli, vrata oštećena i to moramo 
dati nekome na korištenje. To moramo vratiti vlasniku da bi se mogla ostvariti neka možda 
investicija. Po mojim saznanjima vjerovatno se radi o investiciji koja će doći i napraviti 
ugostiteljski objekat. Zato molim sve vijećnike da podrže ovakvu odluku znači finansijski taj dio to 
je gotovo, završeno znači. Odluka je takva da se daje Medžlisu odnosno vakufskoj direkciji bez 
ikakve naknade, znači niko neće biti ni oštećen ni nekom biti u profitu. Tako da vas molim va 
podržite ovu odluku, ovakva kakva jeste.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam, evo ja…pauzu je tražio Maid. Nastavaljamo s 
radom. Zaključujem raspravu, ustavri Maide hoećte li iznijeti neki stav? Ne. Može malo pažnje 
molim vas, zaključujem raspravu po ovoj tački dnevnog reda te predlažem da ovu odluku o 
prijevremenom ustupanju objekta Delibegov Han Medžlisu IZ Maglaj, usvojimo uz dopunu člana 
2.odnosno izmjenu člana 2.u tekstualnom dijelu koji je izmijenila na prijedlog šefice službe, a to je 
da preostala ulaganja u periodu od 01.01.2013.-31.12.2021.godine a koji se vodi u glavnoj knjizi 
Budžeta Općine Maglaj, da su prikazani i vidljivi u tabeli koja slijedi. Eto samo taj dio, taj tehnički 
dio da će se izmijeniti u odluci. Ništa se ne mijenja, objašnjeno nam je oko onih knjiženja ranijih i 
ko je za donošenje ovakve odluke? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA). Hajrudin Fermić (DF). 
 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković, Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, 
Safet Jašić, ( SDA) 
 

Z A K L J U Č A K  
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16.1. Usvaja se Odluka o prijevremenom ustupanju objekta Delibegov Han Medžlisu IZ Maglaj; 
16.2.Mijenja se tekstualni dio člana 2.Odluke u dijelu prije tabele i glasi 
„Preostala ulaganja u periodu  01.01.2013. – 31.12.2021.godine, a koji se vode u glavnoj knjizi 
Budžeta Općine Maglaj su prikazani i vidljivi u tabeli koja slijedi.“ 
 
AD – 17Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za uspostavu zaštićenih područja prirode u 

općini Maglaj: 

a)pećina Mokra Megara u Donjem Rakovcu;   

b)područje planinskog vrha Matinski vis na području mjesne zajednice Čobe i Kopice; 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, Prijedlog 
Odluke o davanju saglasnosti za uspostavu zaštićenih područja prirode u općini Maglaj: 
a)pećina Mokra Megara u Donjem Rakovcu;   
b)područje planinskog vrha Matinski vis na području mjesne zajednice Čobe i Kopice. materijal 
imamo, gosti prisutni u Sali vi ste vezani za ovu tačku dnevnog reda, je li tako? Ukoliko bude 
nekih dilema, pitanja itd.ja vas molim da pribilježite. Izvolite gospodin Fermić. Nemojte s mjesta 
zbog zapisnika onda nemamo ništa u audio zapisu. 
Vijećnik Hajrudin Fermić, ukoliko se predsjedavajuća i Vijeće složi da zapravo čujemo uvodno 
izlaganje našeg giosta koji su tu prisutni, evo od samog početka koji sigurno mogu dati puno 
informacija više nego što ih imamo u ovom obrazloženju.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ima li nešto konkretno da znaju usmjeriti svoje izlaganje. 
Vijećnik Hajrudin Fermić,o samoj ovoj inicijativi, kako je došla, koji je postupak, šta dalje 
slijedi itd.sve ono što nas zapravo interesuje da bi mogli valjano i donijeti odluku, a ukoliko budete 
protiv da predstavnik službe, ali ipak bi oni mogli ja mislim puno više informacija i detalja reći. 
Dakle ono što mene interesuje a pretpostavljam i sve kakav je put? Šta znači davanje saglasnoti? Je 
li ovo početak, sredina ili kraj tog nekog puta? Koja je nadležnost Općinskog vijeća, koje su 
nadležnosti drugih organa vlasti u ovom postupku proglašenja zaštičenog područja i šta će se u 
postupku donošenja zakona na Skuštini ZDK, s kim će se razgovarati, raspravljati, uređivati 
projekat dogovarati činjenice, argumenti uvažavati ili manje uvažavati. Šta na kraju naša lokalna 
zajednica može da ima benefita od svega ovoga.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite i Vi Begiću pa prije nego gosti budu izlagali, da 
čujete tačno šta znaim vijećnike pa da možete se usmjeriti u svom izlaganju. 
Vijećnik Jasmin Begić, razumio sam prijedlog i to ide inicijativa i sad je procedura takva kakva 
jeste, ide se i prema ministarstvu i ništa mi to nije strano nego mene interesuje samo ako mi 
proglasimo to zaštičeno područje na tom prostoru gore koje je predviđeno. Obzirom da se radi o 
velikoj površini, da li će doći sutra u pitanje neke investicije vezano za turizam i onaj koji bi nekad 
u nekom vremenu na području Megare ljudi investirali, da li ćemo mi kao opština imati problem sa 
davanjem saglasnosti ili će onda to biti jednostavno zatvoren proces gdje se proglašavao zaštičeni 
prostor i onda gdje ćemo onda donošenjem ovakve odluke ili sličnih odluka spriječiti investicije u 
turizam. Eto toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, da li ima još nekih dilema koje bi mogli gostima dati 
smjernicu za izlaganje? Nema, evo pozvala bih onda goste. Inače je vrijeme za izlaganje gostiju tri 
minute ali evo obzirom na tematiku pokušajte da usmjerite svoje izlaganje na ovo što su vijećnici i 
tražili od vas i naravno da ću vam dozvoliti i više od tog vremena ali ne pretjerano dugo. 
Besim Gurda, pozdravljam sve pristune. Ja sam Besim Gurda. Dolazim ovdje kao predstavnik 
Udruženja građana Fojničani iz Maglaja. Znači po struci sam magistar šumarstva i radim trenutno 
na predmetu ovih zaštićenih područja. Dakle da prvo obrazložim samu inicijativu kako je sve 
krenulo. Nepunu godinu dana smo došli na ideju sami i znate kako je zaštita prirode i sve nekako 
top tema. Došli smo na ideju da povećamo površinu ZDK, da povećamo zaštišćenu površinu ZDK 
jer trenutno imamo samo spoemnik prirode Tajan , odnosno 1,5 zaštičene površine i sad kroz ovaj 
proces u tu nepunu godinu vršili smo konstatna istraživanja, sastanke i sa lokalnom zajednicom i 
sa šumarijom, odnosno sa svim akterima koji imaju interesa u tim područjima i koji će zapravo biti 
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uključena u ta područja. Evo kroz te neke istrašivanja, dogovore odlučili smo se za pečinu Megaru, 
koja je i prema zakonima iz 65 odnosno republičkim zakonima već bila geomorfološki spomenik 
prirode i ovo bi bio prvi slučaj u BiH, da se uradila jedna revizija tog zaštičenog područja po 
starim zakonima Maglaj bi bio pionir kao općina u tim koracima i da se odmah nadovežem vezano 
za Megaru. To je jedan sasvim mali obuhvat jer apsolutno nismo željeli ni da širimo to područje 
nego da samo obuhvatimo tu pečinu kako bi se upravo na tom području mogao razvijati i turizam i 
sve ono što zaštičena područja nose sasobom ustvari jedan od ciljeva i jeste upravo taj održivi 
turizam, održivo upravljanje. Zaštita prirode nije, nisu ograničenja kako da kažem i zabrane nego 
upravo to održivo upravljanje resursima kako bi i općina Maglaj i lokalno stanovništvo pogotovo i 
svi građani imalikoristi od tig područja. Da lje za Matinski vis, za područje ovo koje pripada općini 
Maglaja u razgovoru sa šumarijom ustanovili smo da je većina tog dijela minirana zapravo, tog 
područja. To je nekih 500  hektara nije to ni toliko velika površina ali 80% toga je pod minama i ta 
se površina već neiskorištava. Znači nije interesanta s ekonomskog apsketa šumarstva. Tako da oni 
su to područje čak u svojim dokumentina izdvojili kao šume visoke zaštitne vrijednosti  HV 
dokumenti kao šume zaštite od derijoze kao i šume značajne za stanište endemskih bikjaka i svega 
ostalog, tako da i to apsolutno nema nekih sukoba interesa i svega ostalog. Šta je još ne znam. Da 
li imate još nekih pitanja. Površina Matinski vis, to je ta površina oko 500 hektara dakle koja 
pripada MZ Čobe i Kopice, kao što sam već rekao taj dio već se ne koristi i većinom pod minama  
a upravo neke deklaracije koje smo mi potpisali i sve ono što težimo EU tjeraju nas da zaštitimo 
određena područja. Došli smo na ideju da upravo takva podučja koja nisu interesantna ni sa 
privredne osnove ni svega da njih izdvojimo da zadovoljimo te potrebe, a ujedno dobijamo opće 
korisne funkcije šuma koje su nam svima značajne i sve ono što zaštičena područja sa sobom nose. 
Što se tiče procedure ovo je vi ste pitali da li je početak, kraj, sredina. Ovo je sami početak, ovo je 
deklarisanje općine Maglaj za zaštitu prirode i da bi se moglo tek onda pristupiti donošenju zakona 
i svega ostalog. Ovo je samo jedan početni korak pa i općina Maglaj i ŠPD i svi akteri koji su 
zainteresovani bit će uključeni u predlaganje Nacrta zakona, u donošenje zakona i na kraju 
formiranje zaštičenih produčja. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, jel mogu samo još pošto je bilo i pitanje od strane 
vijećnika, vezano za dalje procedure donošenja odluka, investicije, ulaganje, ko postaje nadležan u 
tom smislu na zaštičenom području? DA li je to Općinsko vijeće ili možda čak neka viša instanca. 
Besim Gurda, odluku o uspostavljanju zaštičenih područja donosi kanton i zaštičenim područjima 
upravlja kantom.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, što znači da donose odluke o o ulaganjima i unutar te zone.  
Besim Gurda,  o ulaganjima da tako je i evo imali smo sastanke sa premijerom i sa svima. Ideja je 
da se formira Javna ustanova koja će upravljati tim zaštičenim područjima jer evo imamo Tajan, 
ako dobijemo nova zaštićena područja dakle dato bude jedna uprava….kao u kantonu Sarajevo i 
svim ono…što se pokazalo kao dobra praksa da jedno upravljačko tijelo upravlja svim ti 
zaštičenim područjima, povlače sredstva iz Fonda za okoliš koja već postoje, namijenjene su za 
testvari samo što nemamo te institucije…..evo imali smo sastanke sa direktorom  Javne ustanove u 
Sarajevu, u početku su imali ne znam 100.000 ono prihoda i svega evo sad imaju, prošle godine 
1.700.000,00 javna ustanova kantona Sarajevo. Imaju 27 uposlenih stalno i 50 sezonskih, tako da 
se otvaraju nova radna mjesta novo sve a s te strane smo išli da upravo šumarstvo ne osporavamo 
ništa,nema gubljenja radnih mjesta a otvaramo nove prilike za lokalce, za cijelu zajednicu 
ustvari.Ako imate još pitanja, ja sam tu. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam lijepo. Izvolite vijećnik Kusur. 
Vijećnik Eldis Kusur, zaista zahvaljujem, nisam bio u Sali, gospodinu koji je zaista lijepo ovo sve 
iznio. Imao sam priliku da u dva navrata posjetim to jeste budem na Matinskom visu i vidio sam 
gospodina ne znam kako se zove i ako će onako urediti ovaj dio oko Čoba i  Kopica ko što su 
uredili na Matinskom visu, ja im čestitam. Pozivam sve vijećnike, a i javnost da posjete Matinski 
vis ipak je to u našoj blizini, a i ja dolazim iz Domislice i tako da mi je to blizu i ovim putem kad 
se Čobe i Kopice obuhvate u taj dio bit će nam lakše i s ove strane iz Domislice doži na Matinski 



27 
 

vis, nije da ne moramo ići autima na Vitlace pa pjehe da izađemo gore…svaka čast čestitam i 
zaista ovakve stvari treba maksimalno podržavati. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Hvala vam, evo ja također koristim priliku 
mislim da će se svi vijećnici složiti. Ja čestitam i Udruženju Fojničani na zaista nizu aktivnosti 
koje provode i koje su evo dovele i do ovakvog Prijedloga Odluke koji se danas nalazi pred 
vijećnicima. A mogu samo ovu Odluku staviti na glasanje? Ko je za donošenje Odluke? 
 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA). Hajrudin Fermić (DF). 
 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, 
Safet Jašić,Eldin Pehrat ( SDA), 
 
 

Z A K L J U Č A K  
17.1. Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti za uspostavu zaštićenih područja prirode u općini 
Maglaj, pećina Mokra Megara u Donjem Rakovcu;   

17.2. Usvaja se Odluka o davanju saglasnosti za uspostavu zaštićenih područja prirode u općini 
Maglaj, područje planinskog vrha Matinski vis na području mjesne zajednice Čobe i Kopice. 

 
 
AD – 18 Izvještaj o upravnom rješavanju i provedenim upravnim postupcima  jedinstvenog 

 organa uprave Općine Maglaj za 2021.godinu; 

 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni,prelazimo na narednu tačku dnevnog reda. Hvala vam na 
vašem dolasku i na pojašnjenjima koja ste nam ovdje osigurali. Žao mi je što se malo duže čekali 
eto nikad ne zna kako će teći sjednica. Želim vam puno sreće u vašem daljnjem radu i svakako 
očekujte posjetu evo makar predstavnika Općinskog vijeća na vašim lokacijama. Idemo na narednu 
tačku dnevnog reda, a to je Izvještaj o upravnom rješavanju i provedenim upravnim postupcima  
jedinstvenog  organa uprave Općine Maglaj za 2021.godinu. otvaram raspravu. Zatvaram raspravu 
te izvještaj stavljam na glasanje. Ko je za? 
 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, 
Safet Jašić,Eldin Pehrat , Jasmin Begić, Eldis Kusur( SDA). 
 
 

Z A K L J U Č A K  
18.1. Usvaja se Izvještaj o upravnom rješavanju i provedenim upravnim postupcima  jedinstvenog 
 organa uprave Općine Maglaj za 2021.godinu. 
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AD – 19 Informacija o radu boračkih udruženja sa finansijskim izvještajem o utrošku 

sredstava  dodjeljenih iz Budžeta Općine Maglaj za 2021.godinu, sa planom i programom  

rada za  2022.godinu 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda a to je 
Informacija o radu boračkih udruženja sa finansijskim izvještajem o utrošku sredstava  dodjeljenih 
iz Budžeta Općine Maglaj za 2021.godinu, sa planom i programom  rada za  2022.godinu. 
Materijale imamo, dostavljeni su. Otvaram raspravu, neću pozivati nikoga za uvodničara. Delić se 
javio, on je u diskusiji pa svejedno kad su izvještaji za taj dio moramo usvojiti izvještaje a 
informaciju možemo primiti k znanju. Izvolite otvaram raspravu. Izvolite Delić. 
Vijećnik Fikret Delić, ja ne znam jel ovo…ja ću vas još jednom poselamit sve i pozdraviti. Ja ne 
znam jel ovo informacija ili je ovaj izvještaj. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, kao dakle mi smo dobili informaciju o radu, a izvještaj se 
odnosi na onaj finansijski dio sredstava iz Budžeta koji se pravda a služba ima svoje mišljenje koje 
je dostavila.  
Vijećnik Fikret Delić, pa nemam šta reći, je li se ovo prima k znanju neću obraćati se ako je ovo 
informacija. Ja tražim da mi se objasni ovo…informacija je ili izvještaj, finansijski izvještaj.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, evo tu je šefica pa će …naravno neću ja… 
Vijećnik Fikret Delić, samo da kažem ne može biti informacija i izvještaj u jednom..pa to… 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, pa to ste naravno evo samo da završim kao što ste rekli i u 
diskusiji o dnevnom redu. Sačekajte Fikrete možda ćete opet morati sa Eldinom…molim vas malo 
pažnje samo. 
Eldina Mehinagić, evo ja ću iskoristit samo priliku pošto prvi put izlazim da vas sve poselamim i 
pozdravim. Što se tiče ove tačke dnevnog reda, mislim da smo to prošle godine kad smo usvajali 
informaciju o radu boračkih organizacija rasčistili mislim da smo. Obzirom da mi kao0 Općinsko 
vijeće odnosno vi kao Općinsko vijeće i mi kao Općina nismo osnivači NVO, boračkim 
organizacijama mi ne možemo usvajati njihove ni planove ni programe niti izvještaje o radu. Prošli 
puta smo to razjasnili da ovakvi podaci dolaze u vidu informacija gdje služba dostavlja podatke o 
radu boračkih organizacija na način da mi vama dostavimo njihove planove i programe rada i 
dostavimo njihove izvještaje o radu gdje ćete iz tih dokumenata vi imati priliku da vidite šta oni 
rade, čime se bave itd. kada su u pitanju finansijska sredstva koja dodjeljeuje Općina Maglaj 
također smo mi tamo naveli da oni redovno dostavljaju pravdanje  svojih sredstava koja dobiju od 
strane općine, svakom odlukom kojom oni dobiju sredstva, tu odluku moraju opravdati jer nema 
naredne tranše. To uvijek ima ja mislim da su to oni naveli u svom izvještaju. Mi smo tražili da oni 
nama dostave plan i program rada za 2022.godinu i da nam dostave Izvještaj o radu sa finansijskim 
pokazateljima o sredstvima koja su dobijala iz Općine Maglaj. Neko je to dostavio u potpunosti, 
neko onako djelimično, neko ovako jer nema generalne forme a generalno izvještaj o budžetu za 
proteklu godinu je pokazao koliko su boračke organizacije dobile. Ne znam sada da li vas nešto 
konkretno interesuje kad su u pitanju izvještaji ili finansijska…morate voditi računa da je to pravni 
subjekt, mi mu nismo osnivači i informacije koje mi od njih dobijamo ili od njih tražimo moraju 
opet biti potkrepljeni zakonskim činjenicama. Zbog toga smo mi to napravili u vidu informacije. 
Kao informaciju dobijete njihove planove i programe i njihov izvještaj i ukoliko vas nešto zanima 
oko toga vi morate direktno pitati boračke organizacije. Mi im nismo osnivači i nemamo 
nadležnosti nad njima. Eto . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Eldina ako mogu, mislim ja razumijem ovaj šta gospodin 
Delić pita. On pita da li mi možemo informaciju o radu udruženja primiti k znanju, a ovaj dio 
finansijski koji se tiče sredstava samo da ovo što on zapravo pita. Da li ovaj finansijski dio koji se 
odnosi na sredstva iz Budžeta Općine Maglaj trebamo usvajati u vidu izvještaja. Samo sredstva iz 
Budžeta ništa više. 
Eldina Mehinagić, ne to je informacija kao jedan dokument i ako prihvatite informaciju, vi nju 
primate k znanju a ukoliko želite poseban izvještaj to onda moramo mi…mislim to je pravni 
subjekt koji može a i ne mora dostaviti.. 
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Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, sredstva iz Budžeta. 
Eldina Mehinagić, ne sredstva iz Budžeta mi imamo..to može služba sredstva iz Budžeta, nije to 
uopšte..to možete uvijek dobiti u bilo koje vrijeme. Kad god hoćete vi Fikrete možete doći kao 
vijećnik u službu i dobiti informacije o sredstvima koja su dodjeljena boračkim organizacijama 
nikakav problem nije.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ono što sam ja shvatila iz izlaganja šefice službe, to je da 
za svaki utrošak iz Budžeta oni moraju opravdati i služba to ne bi dozovila sljedeću tranšu da nije 
opravdano ono predhodno. Samo da razjasnimo.  
Vijećnik Fikret Delić, kolege vijećnici meni je šesta godina u vijeću. Četiri godine zaredom smo 
usvajali, primali k znanju informaciju a za finansije smo glasali. Prošlu godinu ovaj smo isto ovako 
informaciju sa finansijskim izvještajem primili k znanju, međutim smatram i mislim da trebamo 
glasati za ovo. Ne moramo ali ja ću iznijeti ovo..ja evo sad sam jučer sam ustvari vidio da je 
povećan broj udruženja boračkih udruženja na općini Maglaj. Otprilike oni ubiru oko 60-70 hiljada 
godišnje, 10 godina 700.000,00. Plate evo zašto idu, plate 8.000,00, usluge 1500,00 KM to sve 
imate vi vijećnici ovdje, telefon i internet 500,00 KM. Uređenje prostora, krečenje pranje stora ne 
znam ni ja stolova čega to sve piše ovdje nisam ja to izmsilio to su oni dostavili 350,00 KM. Struja 
1000,00  maraka. Hajmo se smijati. Druženja članova udruženja, znate li šta je to druženje? Da ne 
govorim. Topli obrok sve te pare idu na kancelarije na ote, njihova druženja. Ja mislim da je ovo 
nepravda i ja sam volio da ja mogu glasati, a tražim od predsjedavajuće da ona da finansijski 
izvještaj na glasanje. Ovo je najveća nepravda. Pogledajte samo zbog nepravde koliko ode iz 
Bosne naroda, omladine, stanovnika BiH. Ova zemlja će ostati samo zemlja staraca. Da li vi to 
usvojili ili ne usvojili. Da li došli na glasanje ja ne podržajem ni jedno boračko udruženje ni bilo 
koje udruženje koje ima dobre kancelarije, koje ima dobre plate, koje ima to sve. Ja sam za 
projekte, za svako udruženje znači samo za projekta. Ukidanje ne može udruženje niko ukinuti, ne 
tražim ja da se ono ukine, finansiranje kancelarija i ovih što sam ovdje nabrojao telefona i struje, 
tolike silne pare. Hvala vam. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite Kusur.  
Vijećnik Eldis Kusur, pošto je informacija u pitanju i ona se naravno prima k znanju i to znamo, 
ali samo da se osvrnem zaista mi imamo boračkih udruženja u Maglaju i oni su napisali ko je 
pročitao materijal mogao je vidjeti kako koje boračko udruženje raspolaže čime. Ta boračka 
udruženja ako ne urade projekte nemaju ni novca, ako se ne jave na neke javne pozive, ja smatram 
da sva ta udruženja bila ona boračka ili neboračka, NVO i to ako rade za dobrobit građanstva ili za 
dobrobit one skupine ljudi za koje su registrovane trebaju imati adekvatne uslove za svoj rad od 
prostorija itd.itd. međutim organizacije koje samo 2-3 člana ili jedan član ima pa ne rade ništa pa 
očekuju da im se neka sredstva uplate ja smatram takva udruženja ne treba podržavati iz bilo koje 
sfere da dolaze a ona udruženja koja imaju plan i program rada i koja unutar jedne kalendarske 
godine to sve realizuju imaju aktivnosti ta udruženja treba podržati i treba im davati, pružati 
pomoć. Ako naprave projekat dobit će ako ne naprave projekat neće, tako da ovdje je sve jasno i 
transparentno, ko je koliko gdje potrošio vidimo i ja sam stvarno nezadovoljan kad vidim neke 
tranše koliko gdje je se potršilo, znajući neke aktivnosti od nekih udruženja vidim da su naveli 
tamo da su obilježili neki taj značajan datum a nije ih bilo, ali je napisalo cifru, tako da slažem se s 
tim ali ako što je predsjedavajuća rekla, kao što je rekla šefica službe mi nismo…vijeće nema 
nadležnost nad njima oni su NVO, mi samo kroz informaciju možemo pratiti njihov rad. ono što se 
dodijeli iz Budžeta Općine naravna stvar kao i svi ostali su dužni da pravdaju i to je to. Eto . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, izvolite vijećnik Mamić. 
Vijećnik Pero Mamić, zahvaljujem, ja vas sve skupa pozdravljam. Ma znate šta ja sam nisam 
jednostavno mogao ostati indolentan na to pitanje, znate ja sam bio dugi niz godina predsjednik 
udruženja na kantonalnom nivou kad su u pitanju udruženja hrvatskog vijeća odbrane i znam 
dobro tu problematiku. S jednom stvari se ne mogu nikako složiti pazite, ja znam da su sva ta 
udruženja koja postoje ovdje na niovu kantona, županije, one se finansiraju sva ta udruženja koja 
imaju planove i programe koji funkcioniranju na način kako mi domaćinski kažemo kako bog 
zapovijeda svi su finansirani  iz kantona. To ja znam i odgovorno tvrdim. Sasvim prirodno bi bilo 
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da Općina novce koje da da tim udruženjima neovisno da li su oni registrirani, da li su finansirani u 
kantonu ili nisu. Bilo bi normalno da znamo gdje sredstva idu, bilo bi stvarno normalno. Vjerujte 
mi ima udruženja koja imaju malo sredstava da bi kvalitetno funkcionirali, ima udruženja koja 
imaju i previše sredstava u odnosu na način kako funkcioniraju. Mislim da trebamo povesti o tome 
računa ipak se ne radi o tako malim sredstvima koja se izdvajaju, bolje pomoći pet siromšanih 
obitelji nego dati trojici ljudi da uživaju ta sredstva. Dalje tvrdim da Općina mora ja kažem mi 
imamo izvješće, imamo sve al nekakvu kontrolu…slažem se ja u potpunosti mi nemamo 
ingerencije ništa ali kad je dati novac  onda imamo ingerencije. Mislim da treba naći nekakvo 
rješenje gdje se može kontrolirati kvalitetnije kontrolirati utrošak sredstava koje ova Općina daje 
za njihovu pomoć, ja to ne bih nazavo finansiranjem. Hvala lijepo.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala lijepo. Vijećnik Arnautović. 
Vijećnik Elvir Arnautović, obzirom da prvi put izlazim sve vas srdačno pozdravljam. Što se tiče 
znači ove tačke dnevnog reda moram reći da i ja dolazim iz jednog udruženja organizacije ratnih 
vojnih invalida i mogu reći da tamo radimo sve transparentno i da se ne finansiramo iz kantona 
nego isključivo iz Budžeta Općine Maglaj i svojih članarina. Tako da samo iz kantona se 
finansiraju savezi koji su registrovani na nivou kantona. Isto tako smatram da sve opravdamo na 
vrijeme i po odlukama koje dobijemo iz Općine Maglaj i pozvao bih sve da znači da prihvatimo 
ovu informaciju k znanju i to je to. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Bešić. 
Vijećnik Mustafa Bešić, što se tiče ove tačke dnevnog reda itekako me interesuju mnoge stvari 
znači. Ujedno sam bio pripadnik Armije BiH  a drugo sam RVI. Ono što nisam bio zadovoljan u 
predhodnom periodu to svi znamo a uspjeli smo hvala Bogu riješiti. Jedan sam od inicijativa, 
inicijatora ja i Fikret Delić na općini Maglaj a i u federaciji po pitanju rješavanja boračkih pitanja, 
vezana za egzistenciju ovo što sada momci primaju naši to je zasluga vjerujte nas pojedinaca. Za 
nas u tom vaktu, periodu nije nikad stao, ja sam u ovom vijeću od 2012.sugerisao sam ovo što sada 
Fikret govori ja sam prolazio kroz to, sve prošo. Znaš gdje sam stao, stao sam što se ne može s  tim 
boriti, ne može ali smo uspjeli mi kao pojedinci, borci i RVI u predhodnom periodu to odgovorno 
tvrdim imaju dokazi. Uspjeli smo riješiti ovu egzistenciju boraca koju sada primaju od 180-280 
maraka. Jedan sam od najzaslužniji na općini Maglaj 100% za to, a  ovo što se tiče udruženja 
sigurno nisu odgovorila zahtjevu onako kako su trebala ali ja ne mogu više, toliko sam ispražnjen, 
istrošen na tu temu. Ne mogu više da radim, ne mogu, neću da se zamjerim sa ljudima. Imam 
dobre prijatelje i oni su RVI i demobilisani borci, ali eto drago mi je na kraju da smo hvala Allahu 
da smo riješili pitanje to, ma koliko to bila 10-20 maraka uspjeli smo. Eto toliko. Hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to je to, evo sugerisano je od strane službe ukoliko postoje 
ikakve dileme po pitanju utroška sredstava iz Budžeta Općine Maglaj da možete na svoje lično 
traženje kao vijećnik dobiti sva pojašnjenja. Da naravno da možete…ono što mogu ja preporučiti 
sa pozicije predsjedavajuće ako postoji ikakva dilema dakle oko bilo kojeg utroška sredstava da to 
izdvojimo u vidu inicijative ili vašeg pitanja postavite službi ili odete direktno u službu gdje će 
vam se predočiti utrošak tih sredstava ako postoje ikakve sumnje o tom utrošku. Izvolite jeste 
tražili riječ. 
Vijećnik Fikret Delić, ja samo hoću da kažem ovaj da smo četiri godine dostavljali Vijeću 
poseban materijal, znači informaciju i finansijski izvještaj i glasali smo znači za izvještaj, međutim 
sada dobijamo ove dvije godine zadnje zajedno informacija boračkih udruženja sa finansijskim 
izvještajem. Meni je to malo nejsano. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, mogu li Vam ja odgovorit.  
Vijećnik Fikret Delić, samo sekundu nemojte me prekidati, sad sam mislio nešto reći i zaboravio 
sam.. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ali mi predložili to.  
Vijećnik Fikret Delić, ja ne znam da li ti znaš Svjetlana, nikad udruženje ni jedno nije dostavilo 
nikakav izvještaj, nikakvu informaciju do prije 6 godina. To vam je tačna informacija. Dok nije 
gospodin Bešić, dok mi nismo dšli u vijeće i tražili. Počelo je se dostavljati da vidimo gdje idu 
sredstva i evo vidjeli smo gdje idu sredstva. Evo vidjeli smo, znači nikad nije od rata, nikad nije ni 
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jedno udruženje dostavilo bilo kakav izvještaj i informaciju. Mi smo tražili, dobili smo prve godine 
i evo vidimo gdje ta sredstva se nalaze, gdje idu, nigdje borca, nigdje invalida, nigdje šehidske 
porodice, nigdje nikog. Ne  vidim uošte nikakve pomoći a svake godine se izdvajaju sredstva. 
Hvala . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ja sam samo htjela da podsjetim sve nas na ono što smo mi 
u okviru jedne od rasprava po boračkim udruženjima imali ovdje, a to je da se neće više 
dodjeljivati sredstva udruženjima nego će oni pisati projekte i na osnovu dostavljenih projekata 
će….ali tako se i sada radi. Evo šefice službe neka me ispravi ako sam u krivu, dakle sredstva se 
potražuju na osnovu zahtjeva koja dolaze iz udruženja, odnosno dostavljenih projekata. Ispravite 
me ako sam pogriješila. 
Eldina Mehinagić, u toku mjeseca januara ove godine odnosno nakon usvajanja Budžeta za 
2022.godinu, Općina Maglaj je raspisala javni poziv svim NVO da dostave svoje planove i 
projekte, odnosno programe rada..ne da dostave svoje projekte.sve su organizacije dostavile, 
apsolutno sve boračke koje mi nazivamo boračkim i one koje nisu, NVO, sportske, civilne 
organizacije, udruženja mladih. Znači , svako ko god je htio da dobije bilo kakva sredstva iz 
Budžeta Općine po tom javnom pozivu je morao dostaviti svojprojekat. Projekat je podrazumjevao 
da se dostavi projektni prijedlog, da se dostavi bilans stanja, bilans uspjeha, da se dostave 
izvjeeštaji o radu za proteklu godinu narativni ivzejštaj, onaj ko zna šta je narativni zna da to ima 
dosta stvari i pokazatelja i ono što je najvažnije u cijeloj priči jeste da dostave garante da su oni 
ustvari radili po zakonskim procedurama. Na osnovu dokumentacije koja je dostavljena  čak i ona 
udruženja malo je čekalo se bilans stanja i bilans uspjeha zbog toga što se to moralo čekati. Mi 
smo imali razumjevanja, sve su organizacije koje su aplicirale redovno to dostavile i na osnovu tog 
projekta kojeg su oni dostavili, naravno izvnosi su uvijek veći to morate da znate mi odobravamo 
onoliko kao komisija koliko možemo i njima je sugerisano da oni svaki puta moraju podnijeti 
zahtjev za realizaciju određenih aktivnosti. Na osnovu tog zahtjeva dobiju odluku, dobiju sredstva, 
poslije kada realizuju tu aktivnost pravdaju sredstva po toj odluci i podnesu zahtjev za narednu 
tranšu. Znači, ni jedna organizacija boračka, ni civilna ni sportska ni bilo koja druga ne može 
dobiti, čak ni ustanove ni institucije znači, ne odnosi se to samo na udruženja boračka ne mogu 
dobiti sredstva ukoliko predhodno nisu …čak ni vjerske organizacije da i to kažem n e mogu dobiti 
sredstva dok ne opravdavaju onu odluku. Ja odgovorno tvrdim da su bar ona sredstva koja su išla 
iz Općine Maglaj sva opravdana ako ću vam reći da mi gledamo kad nam se dostave fiskalni račun 
šta piše u fiskalnom računu  i da vraćamo ukoliko nije u skladu sa zakonskim procedurama zaista 
vodimo računa o tome. Sredstva koja onu pribavljaju članarinom, donacijama mi nemamo pravo 
da tražimo te podatke od njih, to je dobra njihova volja. Oni te podatke i ta sredstva opravdavaju 
svom Upravnom odboru, odnosno svojoj Skupštini. Ako želite da dobijete te podatke onda se mi 
moramo obratiti njima, odnosno Skupština mora dati te podatke za sredstva koja ne idu iz Općine 
Maglaj, a ako želite da dobijete informaciju koje je koje udruženje dobilo pare, koliko para, gdje su 
te  pare otišle ja vam kažem ili dođite u službu pa vidite ili ako želite zatražite te podatke ali 
mislim da je Odluka o izvršenju Budžeta, jasno govori koliko je para bilo. Moram da vam kažem 
da nisu to samo sredstva za njihov rad, to su sredstva i za realizaciju aktivnosti i kad su u pitanju 
obilježavanje nekih datuma. Razumijete ? Jeste možda u prvom  momentu izgleda kad gledate 
generalno to skupo ali kada vi uzmete činjenicu da vi morate imati internet, da morate imati struju, 
da vi morate imati održavanje zgrade bili vi tu ne bili a ono što ja mogu da kažem što mene zaista 
posebno čini to što zaista kad je bilo vrijeme pandemije oni su bili tu. radili su. Ja znam da postoje 
stvari koje vi kažete da se ne slažete sa njima, stojim iza toga ali te stvari sa kojima se ne slažete 
kad su u pitanju finansijska sredstva se morate obratiti uduruženjima građana da vam oni ukoliko 
oni žele daju te podatke. Mi nemamo pravo tražiti, da od njih tražimo da nam pravdaju sredstva 
koja nisu naša. Ako treba da pravdamo sredsta iz Budžeta Općine Maglaj, ja odgovorno tvrdim da 
su sva sredstva opravdana, pregledana dotjerana ako i zbog čega drugog to je prvo zbog mene jer 
ih ja potpisujem, onda zbog mog načelnika kojeg ne želim da stavljam u vatru niti da gubim 
povjerenje kod njega. Na kraju krajeva revizija je 2020.godine došla i pregledala sve moguće 
odluke, sve moguće javne pozive što se tiče službe. Dobili ste izvještaj o realizaciji revizije i ni 
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jedan segment nije bio problem kad je u pitanju služba za društvene djelatnosti, kad su u pitanju 
rad ovih udruženja, što znači da sva finansijska sredstva iz Budžeta Općine Maglaj prema bilo 
kome kad je u pitanju naša služba su uredno opravdani, uredno…i na kraju krajeva dobili smo plus 
za to. Ja opet kažem nije problem dobiti podatke ali podatke za sredstva koja izdvaja Općina. Za 
sredstva koja oni obezbjeđuju donacijama, članarinom mi nemamo pravo da tražimo…imamo 
pravo tražiti ali ne moramo dobiti, oni mogu da kažu nedam. To oni pravdaju  svojoj skupštini  
skupština hoće li to odobriti ili neće to je to njih. 
 Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, to je jasno o tome smo diskutovali kad smo rekli da će se 
ići na projekte i zahtjeve, ove javne pozive tako je bilo i na osnovu javnih poziva se odobravaju 
sredstva. Koliko se ja sjećam kako je sve teklo. 
Eldina Mehinagić, sve što ide preko Budžeta Općine, preko transfera Općine bilo kojoj 
organizaciji čak kad su u pitanju i spomenici. Sve što ide od kantona znači, sve što dođe na račun 
Budžeta pa mi to prenesemo tamo to svi podaci postoje i to možemo iznijeti to nije nikakav 
problem. Ono što kanton da savezima kao što kaže kolega  ili ne daje udruženjima, on ne finansira 
udruženja nego saveze on što da nekim udruženjima za neke aktivnosti koje one provedu oni su 
dužni opravdati ta sredstva kantonu. Mi smo ove godine oformili i organizacioni odbor sa ciljem 
obilježavanja značajnih datuma  da nam se ne podudaraju aktivnosti, da se nekako složimo, da 
nekako budemo svi zajedno, da nalazimo rješenja ako neka organizaciju ne može da uskoči druga. 
Evo imali smo do sada vi ste pričali kao vijećnici o tom organizacionom odboru mi smo već imali 
četvrti sastanak i mogu vam reći da već urođuje plodom, već se porpilično dobro…čak smo se 
dogovorili i ova Komisija za vjerska pitanja i boračka pitanja, dogovorili smo se da u narednom 
periodu i njih aktiviriramo da budu na našim sastancima da bi na takav način vijeće bilo upoznato 
o radu i službi i boračkih organizacija kada je u pitanju ove aktivnosti.  Eto . 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, dobro, meni je jasno znači informacija ako postoje nešto 
sporno se može dobiti za sredstva iz Budžeta. Evo šefica je obrazložila znači sva sredstva su 
odobrena po javnom pozivu ne na osnovu…izvolite hajde pa da završavamo ovu tačku dnevnog 
reda ako je moguće jer nema niko osim vas ništa sporno. Da vidimo samo možemo li… 
Vijećnik Fikret Delić, a ništa, samo hoću da kažem naslušao sam se sad šefice i to je sve ok, to je 
sve uredu. Sve što je ona to obrazložila samo nije informaciju i izvještaj finansijski ona kaže da zo 
treba tako da ide. Šta hoću da kažem nigdje u zakonu BiH, federacije nema u zakonu ne postoji 
finansiranje udruženja ne postoji, znači to ne postoji. Udruženje neformalno, znači svako 
udruženje svoj statut imam, nezavisno ništa nema sa nama, ali je ovdje u Budžetu. Znači ja šest 
godina evo se borim da to izađe a što se tiče sredstava opravdati sredsta, to je najjednostavnije. 
Evo vidjeli smo i kako su ih opravdali ali da li ima pitao bih šeficu, da li ima udruženja koja su 
predala projekte pa nisu prošli. Znači, predala projekat uradi projekat i sve to i ne prođe, ne 
finansira se u Budžetu? Znamo da ima i ne mogu dobiti obični projekat koji vrijedi ne znam ni ja 
1000 maraka ili 500 maraka i mora se ugasiti. Ne može se finansirati udruženje se ugasi i to ima. 
Preda, tri dana radi projekat da bi neki projekat od 1000  maraka prošao ne može proći. Ništa više 
hvala.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, ima li udruženja da nisu dobili sredstva? 
Eldina Mehinagić, pa joj ne bih ja sada ulazim u ove detalje, mislim ovo je sada drugi segment 
ima li udruženja…naravno da ima udruženje koje nije uradilo dobar projekat nema uredne 
dokumentacije neće ni dobiti sredstva. Mislim nemote sada, nema veze hajde mogu i ja pričati o 
detaljima. Ne želim , meni je cilj da NVO na prostoru općine Maglaj postoje kako postoje da 
postoje, da ih imamo i da zajedno realizuju aktivnosti. U ovom vremenu kada jedina sredstva koja 
dobijate i na kraju da vam kažem sada moram stvarno da kažem tu rečenicu, ja se inače ne volim i 
ne želim da udruženja se formiraju i da isključivo finansijska sredsta traže od Općine, zašto se 
onda i formiraju? Hajde da budemo realni, daj mi sredstva za rad, daj mi kancelariju, daj mi da 
platim ovo, daj mi da platim ono a formiralo se radi svog interesa. Iskreno rečeno nije problem 
kada udruženje dođe u krizu da mi koordiniramo i da radimo. Bar sva udruženja ako je jedno 
udruženje na teritorij općine Maglaj ima neki problem sa službom ili konkretno s Općinom ja bih 
voljela da znam da mi kažu. Ne postoje stvari danonoćno smo radili i ja i moja služba da pišemo 



33 
 

projekte ljudima ne naše projekte nego na tuđe. Znači ja vam kažem postoji onaj ko ne ispunjava 
uslove naravno, mislim moje lično mišljenje je evo i ja bih s tim da završim što se tiče ove 
informacije ja sam razmiljala da li da je uošte i dajem na Vijeće u Planu i programu jer mi nemamo 
obavezu izuzev ako vi ne budete zatražili da dobijete dodatne informacije, mislim da je infomarcija 
o radu boračkih organizacija je urađena onako kako smo uradili, postoji stvari koje treba popraviti, 
dajte prijedloge popravit ćemo ali da mogu ja lično tražiti finansijski izvještaj od njih pitanje da li 
će nam dati. Eto ja ne bih stvarno više.  
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, hvala vam, evo zaključujem raspravu po ovoj tački 
dnevnog reda te konstatujem na osnovu svega ovoga što sam čula da informaciju primamo k 
znanju, ukoliko imate dodatnih pitanja, nejasnoća vezanih za sredstva iz Budžeta Općine Maglaj a 
utroška u ovim udruženjima molim vas da se obratite službi koja će vam podastrijeti te podatke i 
razjasniti tu dilemu.  
 
 

Z A K L J U Č A K  

 
19.1. Informacija o radu boračkih udruženja sa finansijskim izvještajem o utrošku sredstava  
dodjeljenih iz Budžeta Općine Maglaj za 2021.godinu, sa planom i programom  rada za  
2022.godinu se prima k znanju. 
 
 
 

AD – 20 Informacija o stanju javnog reda i mira i bezbjednosti saobraćaja na području 

općine  Maglaj za 2021. godinu; 

 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, prelazimo na narednu tačku dnevnog reda, a to je 
Informacija o stanju javnog reda i mira i bezbjednosti saobraćaja na području općine  Maglaj za 
2021. godinu, komadir je tu. Vi ćete ja bih vas molila da može ne duljimo saslušajte izlaganja 
vijećnika ukoliko bude pitanja da odgovorite ili da sugerišete nešto. Prvi se za riječ javio vijećnik 
Smailović. Izvolite. 
Vijećnik Almin Smailović, ja bih pozdavio sve prisutne. Obzirom da sam imao određena pitanja 
sugestije i u informaciji koja je bila predhodne godine usvajana. Ovom prilikom želim da pohvalim 
Policijsku stanicu Maglaj da je u dijelu koji se odnosi na bezbjednost saobraćaja na 
novošeherskom kraju svojim učestalim patrolama znači, pojavom patrola popravila stanje. Ostaje 
onaj dio kada sam govorio vezano za bezbjednost saobraćaja prekomjernog prevoza tereta pa na 
osnovu toga sam dobio informaciju jedino da mogu privatna lica prijaviti te osobe koje prelaze 
prekomjerni teret. Pa sam ja kao građanin uslikao, snimio te kamione koji uništavaju kolovoz pa ću 
narednom periodu se javiti u policijsku stanicu da prijavim ako je to jedini način da se osujeti 
prevoz prekomjernog tereta, a svi znamo da on ide i do 6, 7 i do 8 x više u odnosu na dozvoljeno 
opterećenje kolovoza.  Tako da ovom prilikom pohvaljujem Policijsku stanicu Maglaj u ime gore 
novošeherskog kraja, jer patrole su sada učestale i samim time bezbjednost se popravila a i vozači 
su pojavom policije, patrola postali savjesniji u vožnji tako da eto toliko. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Mešić. 
Vijećnik Mirza Mešić, pozdravljam i ja sve prisutne i ja ću kratko samo par pitanja 
vezano…jedan dio se odnosi za prijevoz đaka. Svako jutro dođem ranije dovezem dijete u školu i 
prisutvujem sceni prijevozno sredstvo, odnosno autobus i firma koja radi vozi djecu gdje ima 
sigurno više od dozvoljenog čak djeca glavu kroz prozor i ta dionica je kriitična prolazi kroz 
Misuriće iz Ošava se djeca…znači nije bezbjedno i sigurno. Zamolio bih znači predstavnike 
policijske stanice da u jutarnjim satima kad krene sada škola izvrše kontrolu na toj dionici zbog 
sigurnosti djece prvenstveno pa onda sve ostalo. Drugi dio se odnosi također ovaj kolega je 
pomenuo sad u Čobama imamo i mi problem sad trenutno u Kosovi dole, šumarija i kako je 
riješeno ja nisam tačno upućen, ponovno je krenuo izvoz stabala i dolazi naravno do oštećenja 
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putne infrastrukture, građani zovu javljaju se pa bih htio po tom pitanju šta se može i kako uraditi. 
Treća stvar jeste problem vezan za grad odnosno koji se odnosi na željezničku stanicu i odvoz 
materijala, željeza otpada koji se vrši koji nije bezbjedan. Ja sam radeći neki dan naišao ispred 
mene 20 m kako on vrši pretovar sa mašine pada opruga od amortizera direktno meni pred vozilo. 
Znači, nije zaštičeno nije obezbjeđeno i gospodinu inspektoru sam to govorio, opet ću pomenuti 
kad bude ta tačka dnevnog reda i vezano za to, ja nisam siguran ne mogu da tvrdim ali moramo 
iznači način kako ćemo izvršiti kontrolu tih vozila što se tiče težine odnosno njihove dozvoljene 
mase koliko mogu da nose. Ja garantujem ali nisam siguran da su preopterečeni. Naša ulica koja 
ide od kružnog toga ovamo do stanice zbog tih vozila uništena. Nama to neće niko namiriti. 
Željeznička stanica neće da odgovara kada postavite pitanje itd. pa bih htio da vidim sa 
policijskom stanicom da mi se odgovori postoji li rješenje tako da to riješimo. Isto bih pohvalio 
ovo što rade trenutno po gradu kad u pitanju nepravilno parkirana vozila, prijelaz pješaka mimo 
obilježenog pješačkog prelaza. Posebo želim da pohvalim jeednog policijskog službenika to je 
Hadžisalihović Sulejman zvani Suljo koji zaista profesionalno radi svoj posao i koji ja mislim vodi 
ovaj sektor na području grada. Toliko i hvala. 
Predsjedavajuća Svjetlana Zamboni, Bešić pa Begić. 
Vijećnik Mustafa Bešić, evo ja bih po pitanju ovih informacija se redovno javljam znači svake 
godine u interesu mi je kao i građanina i kao i vijećnika ukazivao sam pošto sam i predsjednik MZ 
jedne gore gdje uvijek imamo nekih sitnih problema gdje sam ukazivao ali eto hvala bogu moram 
da vas pohvalim. Dosta toga je odgovoreno po pitanju u noćnim satima na poligonu dolazi policija, 
češće obilazi znači. Po pitanju kretanja teretnih motornih vozila koje je ograničeno 15 t isto dosta 
puta sam prilikom vraćanja s posla zatekao polijsku patrolu tačno u Domislici gore i to vam se 
zahvaljujem. Stanje trenutno na mojoj MZ zadovoljavajuće i moram da pohvalim evo. Pratim evo 
pošto sam jedan dio radim svoj dio posla kao komunalni redar, ova ulica ovdje pješačka na pijaci 
isto želim da vam se zahvalim pohvalim radnike uposlenike Policijske stanice Maglaj što rade. 
Ondje ima predviđen znak samo za dostavna vozila, a gdje su nesavjesni građani sa svojim 
motornim vozilom često kreću i zauzimaju, pogotovo naša firma KJD Maglaj ima tamo svoja 
vozila da ne mogu se uzeti materijal koji je potreban za vodovod, eto u tom smislu. Ima dosta 
stvari još koje treba raditi na tome ali nismo svi idealni, nije idealno stanje 100% ali jako je 
zadovoljavajuće. Toliko i hvala. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Bešiću. Gospodin Begić. 
Vijećnik Jasmin Begić,ja bih htio također da pohvalim rad Policijske stanice Maglaj gdje su 
evidentni i rezultati rada toga, to je manji broj krivičnih dijela. Samo bih kratko jedno pitanje 
postavio komandiru dokle se došlo na rješavanju problema produženja oružanih listova ljudi koji 
su u toku pandemije predali rješenja. Imam informaciju da takvi ljudi već dvije godine nemaju 
produženo oružani list a imaju naoružanja? 
 Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Begiću. Da li se još neko javlja za riječ? Arif, izvolite. 
Vijećnik Arif Mujkanović, hajd da se i ja pridružim ovako ovim pohvalama i drago mi je da tako 
ide. Komandire zahvalit ću vam se  ispred vatrogasne jedinice zaista dajete nam veliku podršku u 
radu. Svjedoci ste ovih dana da je bilo puno namjernih paljenja i gdje su vaši policajci izašli na 
teren i zaista su dali maksimum od sebe. Zamolit ću vas takođe da nastave i ovog puta se zaista 
pokazala najbolje po džepu, kada se kazni građanin koji nesavjesni građani zaista se znaju 
pridržacvati. Takođe i u saobraćaju evo lično po sebi kažem od kad nisam platio kaznu za 
prekomjernu, za brzinu prekoračenu. Hvala još jednom na dobrom radu. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala Arif. Još neko? Ukoliko nema više niko, pozivam 
gospodina Mušića komandira Policijske stanice Maglaj da odgovori na postavljena vijećnička 
pitanja. 
Alen Mušić, zahvaljujem. Pozdravljam sve prisutne. Evo prije nego što odgovorim na postavljena 
pitanja želim se zahvaliti svim vijećnicima koji su pohvalili rad Policijske stanice Maglaj i prije 
odgovora na postavljena pitanja samo ću se kratko osvrnuti na ovu informaciju koju ste dobili u 
pisanoj formi sa statističkim pokazateljima. Generalno informacija se tiče tri oblasti kriminalitet, 
javni red i mir i saobraćaj i u ovim statističkim pokazateljima mogli ste vidjeti da u sve tri oblasti 
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stanje zadovoljavajuće u odnosu na godinu 2020.znači pozitivni pokazatelji. Kada je u pitanju 
oblast kriminaliteta značajno je napomenuti da mi imamo u proteklih nekoliko godina izuzetno 
dobre rezultate po pitanju spriječavanja zločina, zloupotrebe opojnih droga i to su dva krivična 
djela, neovlaštena proizvodnja i stavljanje u promet i posjedovanje i omogućavanje. Nastavit ćemo 
naravno i u narednom periodu u borbi protiv zloupotrebe opojnih droga i to nam je jedan od 
prioriteta u našem radu. Kad u pitanju javni red i mir imali so i u 2020.i 2021.godini malo povećan 
broj a to se odnosi na mjere koje su u pitanju kada je u pitanju Covid 19, znači nepoštivanje mjera 
koje su donesene od nadležnih organa. U oblasti bezbjednosti saobraćaja ovdje ste imali statističke 
pokazatelje po broju prekršajni naloga po broju saobračajnih nezgoda. Ono što bi iznio jeste da 
imamo trend pada nezgoda sa smrtnom posljedicom međutim najveći broj tih nezgoda se dešava 
nažalost na magistralnom putu M17. Ovi pokazatelji kad su u pitanju povratnici u činjenju prekšaja 
iz oblasti bezbjednosti  saoraćaja vidjeli ste da je praksa u zadnjih nekoliko godina oduzimanje 
znači putničkih motornih vozila od povratnika i od strane suda ta vozila se , donosi se rješenje ta se 
vozila uniptavaju. U protekloj godini smo imali 20 takvih putničkih vozila oduzetih.l mi ćemo 
nastojati u narednom periodu da odgovorimo na sve postavljene zadatke  koje odnosno na zaštitu 
lične imovinske sigurnosti građana i u saradnji sa građanima sigurno možemo doprinjeti da 
bezbjednost generalno sve tri ove oblasti bude na većem nivou. Još se jednom zahvaljujem 
vijećnicima koji su pohvalili rad policije, prepoznali naš rad na svojim područjima, a kada je u 
pitanju pitanja koja ste postavili evo pokušat ću odgovoriti na ista. Kada je u pitanju prevoz tereta 
sa teretnim motornim vozilima odnosno pretovar istih. Prije svega  znači na toj dionici gdje se 
prevozi taj teret treba biti regulisano saobraćajnim zankom, ograničenjem znači određene tonaže. 
Mi kroz svoje redovne patrole je li kroz kontrolu saobraćaja kontrolišemo naravno ova teretna 
motorna vozila i tu imamo u ovim pokazateljima naloga po saobraćaju su i ti prekršaji. Međutim 
mi smo u predhodnom periodu imali na zahtjev direkcije, federalne Direkcije Cesta na možda ste i 
uoćavali na, uglavnom se to dešavalo na magistralnom putu na njihov zahtjev pružale asistenciju 
kad je u pitanju ovaj pretovar i to se radilo znači vaganjem teretnog vozila i to je ono što je 
najmjerodavnije u svakom smsilu i kad dođe do sudskog odlučivanja ili podnošenja naših zahtjeva, 
međutim ad je u pitanju gradsko područje tu imamo malo manji da tako kažem imamo problem jer 
nedostatk te vage međutim ono što pokušavamo kroz naše redovne kontrole uočavamo kroz 
potvrde je li o registraciji same tonaže, odnosno tereta koji prevozi. Tonažu znači na taj način 
pokušavamo da ako dodđemo da li se poštuje saobraćajni znak pretovara i na osnovu toga mi 
pokrećemo zahtjev za pokretanje prekršajnog postupka. To ćemo naravno nastaviti i u pojačano i  
u narednom periodu, međutim to je stalna pojava koja se ne samo na podučju7 novošeherskog 
grada nego na svim podučjima MZ pojavljuje pogotovo kad je izvoz trupaca drveta u pitanju. Mi 
ćemo u ovom perodu pojačati mjere i po tom pitanju i poduzimat ćemo naravno protiv odgovornih 
i protiv naravno i tu su naravno prekšaji vozača i protiv pravnog i odgovornog lica. Kada je u 
pitanju prevoz đaka odnosno učenika mi znamo da kada ovaj period je li u toku školske godine mi 
kontrolišemo i imamo obavezu u svom radu da kontrolišemo, znači, da kontrolišemo ti taj prevoz 
je predviđen samo za učenike. To je na osnovu Ministarstva za obrazovanje dobiju je li firme koje 
su nadležne i samo bi učenici se trebali prevoziti u tim autobusima, međutim mi smo u predhodnim 
slučajevima imali da su i određene druge grupacije radnika itd.prevoze . Mi smo na osnovu toga 
sankcionisali određeni broj pravnih odgovornih lica i vozača i naravno iammo obavezu dostavljati 
svoje službene zabilješke kantonalnim inspekcijama. Ovo što je gospodin Mešić ovaj sugerisao mi 
ćemo u narednom periodu pojačati na ovoj dionici da utvrdimo da li se poštuje,odnosno poduzeti 
mjere iz svoje nadležnosti. Kad aje u pitanju pretovar tereta na željezničkoj stanici i mi smo sami 
imali u zadnjem periodu ekoliko prijava od strane fizičkih osoba vezano  za stvaranje prvenstveno 
buke na tom području i mi smo svoje zabilješke proslijeđivali Federalnoj inspekciji i naravno 
dostavljali smo i općinskoj inspkeciji gdje smo u koordinaciji znači bili po to pitanju. Uglavnom 
da je za ovo badležna federalna inspkecija oni su nas izvještavali da su izlazili i da će poduzeti 
odrežene mjere,korake iz svoje nadležnosti. Kada je pitanju sam prevoz tereta, teretnim motornim 
vozilima to je svakako u našoj nadležnosti i ono mora biti zaštičeno po zakonima o osnovnoj 
bezbjednosti saobraćaja, ovo sada što sam predhodno rekao i u narednom periodu ćemo sigurno 
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pojalati sigurno i po ovom segmentu mjere i radnje iz svoje nadležnosti. Ovdje gospodin Begić 
postavio vezano je za zamjenu oružnih listova, mi znamo da je važnost oružanog lista 10 godina i 
ona je 2019. Odnosno 2020.kada je bila,početak znači same pandemije veći broj osoba je bio u 
obavezi da izvrši zamjenu oružnih listova međutim to je regulisano kantonalnim zakonom o 
nabavljanju, držanju i nošenju oružja i tu neke osobe iz objektivnih, neke iz objektivnih razloga 
nisu mogli jednostavno doći do policijske stanice, nisu mogli izvršiti zamjenu oružanog lista a 
zakon sam kaže ako u roku ne podnese zahtjev za zamjenu oružanog lista ne možemo mu izdati 
novi i znam da je pokrenuta inicijativa pošto je kantonalni zakon prema kantonalnom našem 
ministarstvu je pokrenulo inicijativu, formiralo komisiju u pgoledu izmjene i dopune tog zakona 
kako bi se eventualno produžio rok da ljudi koji nisu u zakonskom roku produžili da im se taj rok 
produži. To mi očekujemo u skorijem periodu, znači nije sada direktno do policijske stanice znači 
taj propis zakon treba izmijeniti u tom pogledu da bi se moglo ići u proceduru izdavanja novih 
oružanih listova, odnosno zamjene. Ja mislim da sam sve ono što je postavljeno uspio odgovoriti, 
još se jednom zahvaljujem.  
 Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Mušiću na ponuđenim odogovorima, nadam se 
da su vijećnici zadovoljni. Obzirom da se radi o infomarciji konstatujem da smo informaciju 
primili k znanju. 
 
 

Z A K L J U Č A K  
20.1. Informacija o stanju javnog reda i mira i bezbjednosti saobraćaja na području općine  Maglaj 
za 2021. godinu se prima k znanju. 
 
 

AD – 21 Informacija o provedenoj obaveznoj preventivnoj sistematskoj deratizaciji na 

području  općine Maglaj – jesenja faza 

 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, prelazimo na taćku 21.Informacija o provedenoj obaveznoj 
preventivnoj sistematskoj deratizaciji na području  općine Maglaj – jesenja faza. Otvaram 
raspravu. Zatvaram raspravu i konstatujem da smo informaciju primili k znanju. 
 
 
 

Z A K L J U Č A K  
21.1. Informacija o provedenoj obaveznoj preventivnoj sistematskoj deratizaciji na području  
općine Maglaj – jesenja faza se prima k znanju. 
AD – 22 a)Izvještaj o radu Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 

2021.godinu; 

              b)Program rada Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2022.godinu.  

 

 

 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, tačka 22. a)Izvještaj o radu Komunalno, sanitarno i 
vodoprivrednog inspektora za 2021.godinu; 
  b)Program rada Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2022.godinu.  otvaram 
raspravu za obje, pod a i b. zatvaram raspravu i stavljam na glasanje. Glasat ćemo odvojeno. 
Izvještaj o radu Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2021.godinu, ko je za ? 
 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
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Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, 
Safet Jašić,Eldin Pehrat , Jasmin Begić,( SDA). Vijećnik Eldis Kusur nije prisutan u Sali za 
vrijeme glasanja.Konstatujem da smo sa 15 za usvojili izvještaj. 
 Pod   b)Program rada Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2022.godinu, 
stavljam na glasanje ko je za ? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Maid Suljaković,Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, 
Safet Jašić,Eldin Pehrat , Jasmin Begić,( SDA). Vijećnik Eldis Kusur nije prisutan u Sali za 
vrijeme glasanja. Konstatujem da smo sa 15 za usvojili  program rada. 
 
 

Z A K L J U Č A K  
22.1 Usvaja se Izvještaj o radu Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2021.godinu; 
22.2.Usvaja se Program rada Komunalno, sanitarno i vodoprivrednog inspektora za 2022.godinu.  
 
AD – 23  a)Izvještaj o radu Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za period 01.01.-  

                  31.12.2021.godine; 

 b)Plan rada Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za 2022.godinu. 

 

 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, prelazimo na tačku 23. Izvještaj o radu Urbanističko-
građevinsko i putnog inspektora za period 01.01.- 31.12.2021.godine; 
 b)Plan rada Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za 2022.godinu. 
otvaram raspravu za a i b. Gospodin Mešić izvolite. 
Vijećnik Mirza Mešić, evo ja ću postaviti pitanje već sam napomenuo tamo vezano za 
informaciju vezanu za informaciju stanju i bezbjednosti koje se odnosi tamo na željezničku 
stanicu. Da li ste poduzeli, postoji li način vjerujem da mjora postojati bilo šta da se radi mora se 
zaštiti itd.već sam naveo lični primjer žao mi je što nisam snimio i video i fotografiju napravio to 
da vidite kako to izgleda jer ljudi su mi se čak žalili da padne predmet i dođe do oštećenja vozila 
itd. Znači mi moramo iznači rješenje prvo da to zaštitimo imovinu našu znači javni put mi to 
održavamo, drugi dio pitam inspektora postoji li način na koji ćemo mi to spriječiti? Ja sam u 
razgovoru s inspektorom već par puta gdje kaže i čak su zatvorili gore kocku, a javno preduzeće. 
To svako javno preduzeće trebalo bi da bude dostupno svima nama, oni su nama zbog jedne ili 
dvije firme zatvorili da mi nemamo pristup. Ako je tu mogućnost da je to njihvoo da mkogu da 
rade šta hoće onda ja tražim ovdje da mi na našoj imovini prije njih stavimo gore rampu da ne 
mogu niko da prolazi ako to nije javni interes. Druga stvar kada se podnese određena prijava u 
kom roku ste dužni da izađete na lice mjesta, da li postoje propisi za određenu prijavu da se mora 
da se plati taksa. Ako postoji propis kako onda osoba koja podnosi anonimnu prijavu plaća tu 
taksu. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Mešić, je li se neko još javlja za diskusiju. 
Obzirom da nema inspektor je tu pa vas pozivam da ponudite odgovor.  
Zijad Džaferović, uvažena predsjedavajuća, dopredsjedavajuća, uvaženi vijećnici i poštovani 
gosti pozdravio bih sve prisutne i odgovorit ću na najkraći mogući način. Što se tiče željezničke 
stanice taj dio sam radio prošle godine i definitivno to je nadežnost Federalne inspkecije kako je i 
komandir Policijske stanice kazao i tu općinski inspektor nema nikakve nadležnosti. Imam 
informaciju da je prije 3-4 dana da je bio čitav skupa kad je u pitanju Federalna inspkecija dolzili 
su gore, šta su riješili ja nemam informacija. Koga će oni izvijestiti i po kom osnovu ne znam. 
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Znači ono što sam ja mogao uraditi to je u prvoj fazi prošle godine kada je to započelo,uradio sam 
što sam mogao, obavijestio sam Federalnu inspkeciju, oni su došli. Obavijestili su me po tom 
pitanju da su poduzeli mjere iz svoje nadležnosti i tu je kraj. Kada je u pitanju pristup gore JP 
Željeznice to je njihova imovina praktično 1/1 i u tome dijelu ja ne mogu ništa naložiti na privatnoj 
imovini bez obzira što je to javno preduzeće, to je imovina 1/1. Dovodeći tu imovinu u vezi sa 
javnom cestom nije moguće jer javna cesta javna imovina je javna cesta, a ona imovina je privatna 
imovina privatna imovina ali javnog preduzeća. Dakle to je njihovo. Kad su u pitanju takse znači 
naplate takse od 15,00 KM naplaćuje se po svakom zahtjevu na osnovu općinske odluke o taksama 
i naknadama po istom. Kada je u pitanju obaveza izlaska na teren je u roku od 15 dana,. Hvala 
mislim da sam odgovorio na sva pitanja. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala inspektore. Ukoliko se niko ne javlja za diskusiju,stavljam 
na glasanje Izvještaj o radu Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za period 01.01.- 
31.12.2021.godine 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, Safet Jašić,Eldin 
Pehrat ( SDA). Konstatujem da smo sa 15 usvojili Izvještaj. 
I pod b stavljam na glasanje Plan rada Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za 
2022.godinu. Ko je za? 
Glasalo za, Svjetlana Zamboni, Elvir Arnautović, Mirza Bradarić, Fikret Delić, Jasmin Đuhera, 
Samir Fetić, Arif Mujkanović, Almin Smailović, Firuz Galijašević, Mirza Mešić( SDP), Mustafa 
Bešić (samostalni vijećnik),Elvir Vehabović (samostalni vijećnik),Pero Mamić(HDZ BiH), Aida 
Bašić (A-SDA), Hajrudin Fermić (DF). 
Protiv, nema. 
Uzdržani, Mirsad Bejzić, Edin Salatović, Edin Osmić,Adis Abdurahmanović, Safet Jašić,Eldin 
Pehrat ( SDA). Konstatujem da smo Plan rada Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za 
2022.godinu usvojili.  
 

Z A K L J U Č A K  
23.1. Usvaja se Izvještaj o radu Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za period 01.01.-  
31.12.2021.godine; 
23.2.Usvaja se Plan rada Urbanističko-građevinsko i putnog inspektora za 2022 
 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, prelazimo na vijećnička pitanja i inicijative. Izvoli Bešiću 
Vijećnik Mustafa Bešić, podnosim vijećničku inicijativu vezano za komunalni otpad, kabasti 
otpad na podučju naseljenog mjesta Strupina. Na području naseljenog mjesta strupina nalazi se 
nekoliko divljih deponija i otpad od građevinskog materijala-šute. To se nalazi uz samo selo. Ja 
sam razgovarao sa mještanima koji su ponudili pomoć, radi se o imenu Admir Mulahusić-Piri, sa 
kojim sam se lično čuo, da je voljan pomoći finansijski da se ukloni kabasti otpad-šuta, a da se 
nesavjesne osobe pronađu i kazne u skladu sa zakonom o odlaganju kabastog otpada, te zagađenju 
korita rijeke. Inicijativu upućujem komunalnom inspektoru Općine Maglaj. 
Dopredsjedavajuća Aida Bašić, hvala gospodine Osmić. 
Vijećnik Edin Osmić, i ja bih sve da pozdravim, podnio bih ovaj inicijativu za pomoć i kupovinu 
senzora za mjerenje šećera, molio bih da se pomogne pri kupovini senzora za kontinuirano 
mjerenje šećera. Sa ovom kupovinom i pomoći omogućavalo bi se bezbolnije mjerenje šećera u 
krvi što spriječava hipoglikemije i hiperglikemije opasne za život naše djece i drugih korisnika. I 
druga inicijativa za rješavanje čišćenja i sanacije puta na dijelu od  petlje Liješnica pored škole do 
kraja puta. Na ovom dijelu nije se dugo ništa radilo te time molim da se izvrši rekonstrukcija i 
sanacija na tom dijelu i sve što je mogućnosti. 




